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دادستان عمومی و انقلاب بیرجند در پی مسائل پیش آمده 
در خصوص منطقه گردشگری چهارده بیرجند و ممانعت 
از ورود مردم به این منطقه، از این روستا بازدید میدانی 
انجام داد.سید حسین مقدس، روز گذشته در حاشیه بازدید 
اعتراض های  در پی  بیرجند  از منطقه گردشگری چهارده 
مردمی، اظهار کرد: در راستای صیانت از حقوق عامه و حقوق 
روستاهایی که در بالا دست این تفرجگاه هستند، بازدیدی از 

منطقه گردشگری چهارده صورت گرفت.
وی تصریح کرد: حل این موضوع نیاز به بررسی بیشتری دارد و 
پس از بررسی میدانی صورت گرفته در دادستانی، در خصوص 
بازگشایی آن و یا هر نوع تصمیم دیگر اظهار نظر می شود.

آبشار چهارده بیرجند در قله باقران قرار گرفته  است و از جمله 
آبشارهای زیبای خراسان جنوبی بشمار می رود. این آبشار به 
ویژه در فصل بهار و تابستان پذیرای گردشگران بسیاری است.

در این روستا بخشی از زمین ها به بخش خصوصی واگذار 
شده تا فضای تفریحی و اقامتی در آن ساخته شود، اما چند 
روزی است که در ورودی این روستا و آبشار، درب بزرگی نصب 
شده و بنری که روی آن نوشته شده: “منطقه اختصاصی، 
لطفاً وارد نشوید”. حال مسئولان استان در پی اعتراض های 
مردمی و رسانه ای شدن آن به این مسئله ورود پیدا کردند تا 

تصمیم های مقتضی اخذ شود.

بازدید میدانی دادستان بیرجند از منطقه گردشگری چهارده

ورود مقــد س
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دزدهای کوچک ودزدهای بزرگ...!!!

امروز خراســـان جنوبی - محمد راعي فرد
mohammadraeifard@yahoo.com

مــی گوینــد دزدهــای کوچــک میــوه هــای فقرنــد و 
دزدهــای بــزرگ ریشــه هــای فقــر، گرفتن و بســتن 
و زنــدان کــردن و قطــع انگشــتان دســت و...دراصل 
انهــدام میــوه هــای فقرنــد ،  ریشــه هــا هیچــگاه 
دیــده و شــنیده نمــی شــوند ، آرام امــا دایــم رشــد 
مــی کننــد و در زیــر خروارهــا خــاک بــی خبــری و 
زد و بندهــای پشــت پــرده ای آنقــدر گســترده مــی 
شــوند کــه دیگــر مجــال و جــان و ابــزار و نیرویــی 

بــرای هــدم آن باقــی نمــی مانــد ... 
در گذشـته هـای دور و یـا گاه در زمـان حـال نیـز 
شناسـایی  بـرای  گوسـفند  هـای  گلـه  صاحبـان 
گوسفندانشـان قبل از مفقـود شـدن و ردیابی آنان 
، ابـزاری فلـزی را بـر آتشـی مـی گداختند تا سـرخ 
شـود ، آنگاه بر چهره یا برپشـت او می چسـباندند 
تا بسـوزاند پشـم و پوسـت و گوشـت حیـوان زبان 
بسـته را کـه با نالـه هایی دلخـراش آن داغ را  تا ابد 
بـا خود حمل کند تا بشـود شناسـنامه او ، حیوانی 

کـه گناهش گوسـفند بـودن او بـود ...
شـاید بهتـر باشـد کـه حیوانـات دو پایی که فسـاد 
مالی و اداری و فرهنگی و سیاسی از سر و رویشان 
مـی بـارد و جرم شـان مسـجل شـده و می شـود را 
نیـز بجای بـازی با حـروف..م.ر   س.ی  و...داغی بر 
صورتشـان گذاشـته شـود تـا عوامی کـه فریب این 
حیوانـات دو پـا را خورده اند در هـر لباس و درجه و 
مکنـت و مسـئولیتی هر روز و هـر لحظه در جامعه 

ببینند و بر عدالت قضاتشـان صحـه گذارند...!!
ایـن روزهـا و آن روزهـا نوشـتن نامـه سرگشـاده و 
...هـر از گاهـی موجـی بـه راه مـی انـدازد تـا مثـا 
باعـث ایجـاد تغییری شـود ، قصـد ورود به اهداف 
و بایدهـا و نبایدهـای ایـن نـوع نامـه نـگاری هـا 
نداریـم کـه اصـولا هیچگونه تعبیر و تغییـری را به 

همراه نداشـته و ندارنـد...!!
چنـد روز قبـل نیـز روسـای کمیسـیون هـای پـر 
تعـداد مجلـس طـی نامـه ای پرسـوز و گـداز کـه از 
آن بـوی تهدیـد و تحدیـد نیـز به مشـام می رسـید 
رییـس جمهـوری را کـه تـا چند مـاه دیگر بر سـریر 
قـدرت قـرار دارد  را مـورد الطاف خویش قـرار دادند 
و تاکیـد کردنـد کـه در ایـن چنـد صبـاح باقیمانده 
آنچنـان باشـد که آنان مـی خواهند تا کشـوری که 
شـرایط حال اش نتیجـه دهه ها مدیریـت مدیران 
فرهنگـی و اقتصـادی و سیاسـی لشـکر تعویضـی 
چهـره های تکـراری بوده بناگه تبدیل به گلسـتانی 

پـر از گل و بلبل شـود...!!
اینگونـه نامـه نـگار یهـا نشـان از آن دارد کـه برخی 
مجلسـیان تازه تکیه زده بر مبلمان سـبز  بهارستان 
طرحـی بـرای ارایـه و بسـتری بـرای محقـق شـدن 
شـعارهای دوره انتخاباتـی شـان آمـاده نکـرده انـد 
و سـعی در فرافکنـی و بـازی هـای سیاسـی دارنـد 
، شـعار تمامـی بزرگـواران منتخـب حتـی بـا درصد 
نسـبتا پاییـن ، سـامان دادن بـه معیشـت مـردم 

داشـت ، مـا که یادمـان نرفتـه....!!

سرمقاله

آغاز کف سازی و جداره سازی 
کوچه موزه شهر سه قلعه

شهرستان  دستی  صنایع  و  ، گردشگری  فرهنگی  میراث  مسئول 
با مشارکت  قلعه  تاریخی شهر سه  سرایان گفت مرمت محدوده 
شهرداری از کوچه موزه که در میانه محدوده تاریخی قرار گرفته، 
مرمت  و  سازی  پی  آجری،  های  دیواره  اجرای  و  شده  شروع 
بام،  رخ  اجرای  اندود کاهگل،  اجرای  و  شمشه گیری  دیواره ها، 
جمع آوری آسفالت فرسوده و خاکبرداری تا رسیدن به کف اصلی، 
زیرسازی و اجرای کف سازی با سنگ لاشه بومی منطقه از جمله 
این عملیات مرمتی است.  در  بینی شده  عملیات مرمتی پیش 
عرب افزود : میراث فرهنگی 40 میلیون تومان اعتبار برای مرمت 
این محل در نظر گرفته که معادل این رقم نیز از سوی شهرداری 
تأمین خواهد شد. وی گفت : ثبت محدوده تاریخی شهر سرایان 
و سه قلعه جزء برنامه های پیش بینی شده میراث فرهنگی است 
از  جلوگیری  بیشتر شهرداری ها،  مستلزم همکاری  مهم  این  که 
اقدامات شتابزده و هماهنگی و همکاری در طرح های مدنظر با 

میراث فرهنگی است.

۳۶ هزار کیسه سیمان رایگان توسط بنیاد 
علوی در خوسف توزیع می شود

فرماندار خوسف گفت : 36 هزار کیسه سیمان رایگان برای مرمت 
قنوات در خوسف توزیع می شود شفیعی گفت: با همکاری بنیاد 
علوی ۱۸00 تن سیمان معادل 36 هزار کیسه، برای مرمت قنوات 
و مدارس رایگان اختصاص می یابد.  »محمد شفیعی« در شورای 
اداری این شهرستان که با حضور نماینده مردم شهرستان های 
بیرجند، درمیان و خوسف در مجلس شورای اسامی برگزار شد، 
نیاز  پراکندگی و وسعت  لحاظ  به  اظهار کرد: شهرستان خوسف 
به اعتبارات بیشتری دارد چراکه بیش از 70 درصد جمعیت این 
شهرستان در روستاهای زیر 20 خانوار زندگی می کنند. فرماندار 
خوسف افزود: در تمام معادلات استانی، شهرستان خوسف را به 
قلعه  دهستان  ولی  می کنند  معرفی  برخوردار  عنوان شهرستان 
زری این شهرستان دارای وسعت زیاد و ضریب محرومیت هشت 
است. شفیعی با بیان اینکه سال گذشته در مجموع 9 میلیارد و 200 
میلیون تومان اعتبار استانی تخصیص یافته داشته ایم، گفت: با این 

اعتبارات آبرسانی به روستاهای خوسف مقدر نیست.
فرماندار خوسف تصریح کرد: شوراهای اسامی زبان گویای مردم 

هستند و باید در راستای حل مشکات مردم مطالبه گری کنند. 

ــات  ــورت معام ــه ص ــرای ارائ ــر ب ــا ۱۵ تی ــی ت ــان مالیات مؤدی
فصــل زمســتان ۱39۸ مهلــت دارنــد. سرپرســت اداره کل امــور 
ــات  ــد اطاع ــی بای ــان مالیات ــت : مؤدی ــتان گف ــی اس مالیات
معامــات خــود شــامل خریــد ، فــروش و قراداد هــا را در 
سیدحســن  کننــد.  ثبــت   TTMS.TAX.GOV.IR ســامانه 
عســکری افــزود : مشــمولان در صــورت داشــتن هرگونــه 
ســئوال و یــا ابهــام بــا تلفــن مرکــز ارتبــاط مردمــی ۱۵26 تماس 
ــد. وی شــفافیت فعالیت هــای اقتصــادی، جلوگیــری از  بگیرن
ــل  ــم غیرقاب ــق جرائ ــوق بیــت المــال و عــدم تعل ــع حق تضیی
بخشــش را از اهــداف ثبــت صــورت معامــات فصلــی مودیــان 

ــرد. ــام ک ــی اع مالیات

میلیارد   2  ، جنوبی  خراسان  امداد  زیرپوشش کمیته  قالیباف  بانوان 
اشتغال و خودکفایی  درآمد کسب کردند. معاون  بافت فرش  از  ریال 
مددجوی  بانوان  گفت:  استان  )ره(  خمینی  امام  امداد  کمیته 
تولید  فرش  مترمربع    ۱33 ماه گذشته  سه  در  نهاد  این  زیرپوشش 
کردند. سیدرضا حسینی نائین، خشتی، ریزه ماهی، لچک ترنج و بوته 
جقه را از نقوش بافت فرش در استان عنوان کرد و افزود: 3 هزار و ۱00 
مددجوی زیرپوشش این نهاد در زمینه بافت فرش فعالیت دارند. وی 
گفت: فرش دستباف تولیدی هنرمندان زیرپوشش کمیته امداد امام 
می شود. حسینی  ارسال  تهران  به  صادرات  برای  استان  )ره(  خمینی 
افزود: بانوان بافنده زیرپوشش کمیته امداد امام خمینی )ره( خراسان 

جنوبی در 2 هزار و ۵2 کارگاه به بافت فرش مشغولند.

30 میلیـارد ریـال اعتبار برای تأمین سـاخت 2 هـزار متر مکعب 
مخزن ذخیره آب برای عشـایر خراسـان جنوبی اختصاص یافت.
مدیـر کل امـور عشـایر اسـتان گفـت : بـا پیگیـری اسـتاندار و 
رئیـس سـازمان مدیریـت و برنامـه ریزی اسـتان  ایـن اعتبار در 
سـال جـاری بـرای سـاخت و تامیـن 2 هـزار متر مکعـب مخزن 
ذخیـره آب شـرب در قالـب 200 تانکـر ثابـت بـه اداره عشـایر 
اسـتان اختصـاص یافـت. عصمتـی پـور افـزود : بـا اجـرای این 
طـرح حـدود ۵ درصـد از هـدر رفـت آب حمـل شـده بـه مناطـق 
جلوگیـری خواهـد شـد کـه  ارزش آن معـادل حداقـل 7 میلیارد 
ریال اسـت. وی گفت: در حال حاضر آب شـرب مورد نیاز انسـان 
و دام عشـایر بـرای 6 هـزار و ۵00 خانوار با تانکر تامین می  شـود.

جنوبی گفت:  خراسان  شهرسازی  و  راه  کل  مدیر 
پیش بینی لازم در خصوص افزایش محدوده شهر 
طبس در صورت نیاز و وجود متقاضی واجد شرایط 

مسکن صورت گرفته است.
به  طبس  شهر  هکتاری   ۵0 اراضی   : افزود  داعی 
به  نیاز  مورد  مسکن  از  قسمتی  تامین  منظور 
محدوده خدماتی شهر الحاق و طرح آماده سازی 

آن  تهیه شده است.
قانونی  با طی تشریفات  افزود: درحال حاضر  وی 

پیمانکار آماده سازی را شروع کرده است.
داعی بیان کرد: در این طرح پیش بینی هزار و ۵6 
قطعه زمین جهت اسکان 2 هزار و ۱02 خانوار انجام 
شده که در حال حاضر زمین برای احداث 300 واحد 
در قالب طرح اقدام ملی به بنیاد مسکن واگذارشده 
جنوبی  خراسان  شهرسازی  و  راه  کل  مدیر  است. 
جهت  قطعه   ۱6 واگذاری  آن  بر  عاوه  داد:  ادامه 
احداث 32 واحد به کمیته امداد، ۵0 قطعه جهت 
احداث ۱00 واحد به ستاد اجرایی فرمان امام )ره( 
انجام شده است و سایر اراضی برابر مقررات جهت 

تامین مسکن واگذار خواهد شد.
وی تصریح کرد: در شهر طبس سهمیه اباغی طرح 
اقدام ملی 237 نفر بوده اما با توجه به تامین زمین 

صورت گرفته به 400 نفر افزایش یافته است.

سه  طی  متقاضی  نفر   70۵ و  هزار  داعی گفت:2 
مرحله در طرح ملی مسکن ثبت نام کرده اند.

افزود:  جنوبی  خراسان  شهرسازی  و  راه  کل  مدیر 
برای  اجرایی  عملیات  شروع  جهت  لازم  اقدامات 
تعداد 400 نفر که در مرحله اول در این طرح ثبت نام 
کرده بودند توسط بنیاد مسکن و ستاد اجرایی فرمان 

امام در حال انجام است.
وی ادامـه داد: پـس از بررسـی شـرایط باقـی مانده 
 ۵0 اراضـی  سـایر  واگـذاری  نـام کننـدگان  ثبـت 
هکتـاری، بـه آنها قطعـا انجـام خواهد شـد. داعی 
بـا اشـاره به عـدم تـردد در باند دوم مسـیر طبس – 
یـزد کـه با حضـور نوبخت افتتاح شـد، گفت: قطعه 
مذکـور در حـال انجـام مراحـل اداری اسـت کـه بـه 
زودی بـا تاییـد پلیس راه و راهـداری وحمل و نقل 

جـاده ای زیـر بـار ترافیـک خواهـد رفـت. مدیـر کل 
راه و شهرسـازی خراسـان جنوبـی بـا اشـاره به عدم 
تـردد و رفـت وآمـد در کیلومتـر ۵ بانـد دوم مسـیر 
فـرودگاه طبـس و بـا توجـه بـه آمـاده بودن مسـیر 
،افـزود: ادامه مسـیر در حال اخذ مجـوز برای انجام 
مناقصـه اسـت. او بـا بیـان اینکـه اتصال بـه محور 
موجـود دارای هزینه زیادی اسـت، ادامـه داد: طول 
مسـیر اجرا شـده از میدان ذغال سـنگ مجموعا دو 

کیلـو متر اسـت.
داعـی در خصـوص علـت عدم آغاز بانـد دوم طبس 
– دیهـوک، بیـان کـرد: بایـد مجوز کمیسـیون ماده 
23 از کارگـروه اخذشـود و جهت تایید نهایی واخذ 
کـد اعتبـاری از سـازمان برنامـه و بودجـه در حـال 

پیگیری اسـت.

باید  شکل گرفته  انقابی  نگاه  با  مجلسی که  از 
حفاظت کرد. نماینده مردم فردوس، طبس، سرایان 
از  گفت:  اسامی  شورای  مجلس  در  بشرویه  و 
مجلسی که با نگاه انقابی شکل گرفته باید حفاظت 
و حراست کرد و باید تاش شود از این مجلس یک 
دولت جوان انقابی حاصل آید و شوراهای اسامی 

پای کار و وفادار به انقاب اسامی شکل گیرد.
حجت الاسام مجید نصیرایی در جمع پاسداران 
ناحیه فردوس اظهار داشت: در میدانی قرار داریم 

به  احتمال سخت تر شدن آن است و دشمن  که 
دلیل ناامیدی بیشتر به هر کاری دست می زند؛ نیاز 
به آموزش و خودسازی و آمادگی بیشتر احساس 
می شود تا به غفلت در فضای حساسی مانند فضای 
مجازی به روی خودی آتش نریزیم و جامعه نیز 

دست آمیز تفکرات غلط نشود.
فرهنگی  سخنگوی کمیسیون  تسنیم  به گزارش 
مجلس شورای اسامی تاکید کرد: اگر می خواهیم 
قوای مقننه و قضائیه انقابی بماند و منجر به قوه 

مجریه انقابی شود باید امید ایجاد شده در ملت 
زنده بماند و مردم، نیروهای انقابی را با کارآمدی، 

گره گشایی و خدمت بشناسند.
برپایی  خاطرنشان کرد:  نصیرایی  الاسام  حجت 
ممکن  و  است  پالایش  نیازمند  اسامی  دولت 
است گاهی حتی در بین طلبه ها با آن همه قوت و 
ظرفیت حوزه های عملیه اما افکار عجیب و غریب 
در بین آنها وجود داشته باشد، پس همه باید نشأت 
نگاه  و  توحیدی  ارزش های  و  اخاص  از  گرفته 

امامت و ولایت به سمت خودآزمایی و آراستگی 
حرکت کنیم که این دولت اسامی، منتج به جامعه 

و تمدن اسامی شود.

افزایش محدوده شهر طبس در صورت وجود 
متقاضی واجد شرایط مسکن

مجلسی که با نگاه انقلابی شکل گرفته باید حفاظت شود

۱۵ تیر ، آخرین مهلت ارائه
 صورت معاملات فصل زمستان

درآمد 2 میلیارد ریالی بانوان قالیباف 
مددجوی خراسان جنوبی

اختصاص ۳۰ میلیارد ریال اعتبار
 برای تأمین آب عشایر
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یادداشت امروز

ماجرای افزایش اجاره خط 
و نظر آقای رئیس جمهور

امروز خراسان جنوبی - زنگویی
znagoei@birjandtoday.ir

برخی سخنان را با تامل فراوان باید خواند. ریز و دقیق و 
مویشکافانه هم باید بررسی کرد از جمله این گزاره اجتماعی 
و اقتصادی که آقای رئیس جمهور فرمودند؛ "از فردا اضافه 
اجاره بها نسبت به سال قبل نباید در تهران بیشتر از 25 
درصد، در کلان شهرها بیشتر از 20 و در بقیه شهرها بیشتر 
رئیس  روحانی،  را حسن  "نباید"  این  باشد."  درصد   15 از 
جمهور، صبح یکشنبه هشتم تیر ماه در جلسه ستاد ملی 
مقابله با کرونا، مطرح و آن را تصمییم "ستاد کرونا" اعلام 
کرد. او حرف های خوب زیادی هم در این جلسه مطرح 
کرد که اگر دولت بدان همت کند و دیگر قوا هم در کنارش 
باشند، می تواند التیام بخش زخم های متعددی باشد که 
بر جان مردمان می نشیند. در میان سخنانش اما همین 
این که درست  نه  دارد.  اگر  اما و  جمله پیش گفته جای 
نگفته باشد، نه این که مردم بخواهند کوچک شدن سفره 
خود را با کوچکتر کردن سفره مستاجران، جبران کنند. نه، 
مردم الحمد ا... تا جایی که بشود و بتوانند دست هم را می 
گیرند، چنان که پیش از این گرفتند و اجاره ها را بخشیدند 
در ماه های اول دامن گستر شدن کرونا. اما این که دولت 
بخواهد ورودی چنین داشته باشد فکر نمی کنم به تنظیم 
بازار کمک کند. مردم می گویند هروقت دولت توانست تورم 
به ثبات خواهیم  را کنترل کند، ما هم در معاملات مان 
رسید. وقتی همه چیز با شتابی چنین افزایش قیمت می 
دهد و دولت که خود صاحب اصلی ارز است برای کنترل 
آن اقدامی نمی کند چطور می خواهد برای خانه و ملک 
مردم تصمیم گیری کند؟ بله، دولت کنترل کند بازاری را که 
در دست دارد. شیب افزایش ها را چنین تند نشود، بعد از 
مردم توقع همراهی داشته باشد. نمی شود که بار را فقط 
به گرده مردم گذاشت پس کجایند مدیران و برنامه ریزان و 
توانمندان و مدعیان که مقداری تسهیل کنند این شرایط 
سخت را؟ مطمئن باشید راه چاره با مردم از منع و بست و 
بند سخن گفتن نیست بلکه درک درست شرایط مستاجر و 
البته موجری است که یا خود جایی دیگر اجاره نشین است 
و یا چند جای دیگر گرفتار است و باید زخم زندگی خود و 
شهریه فرزندان و مصائب زندگی را از راه هایی چنین مرهم 
نهد. دولت باید شرایط را دقیق ببیند و درست تحلیل کند تا 
به تصمییمی راه گشا برسد. شاید رگه هایی از این نگاه را 
بتوان در دیگر بخش های سخنان روحانی در همین جلسه 
دید که می گوید: " نکته دیگر در زمینه مسکن و اجاره ها 
که افزایش آن در این شرایط برای مردم طاقت فرسا شده 
است، لذا ما امروز گفتیم که وزارت مسکن و وزارت کشور 
طرح هایی را برای مسأله مسکن بیاورند و تصویب کنیم 
که زمین ارزان و مصالح با تسهیلات در اختیار سازنده قرار 
گیرد، همچنین تشریفات شهرداری به حداقل برسد و حتی 
اگر امکان دارد، غیرحضوری شود تا در این زمینه تسریع 
انجام شود، قرار شد که همه این ها تهیه شده و در جلسات 
و  خانه  اجاره  معضل  البته  شود."  تصویب  و  بررسی  بعد 
باید  ها  دولت  نیست  دیروز  و  امروز  مال  مسکن  مشکل 
همیشه با اولویت به آن نگاه کنند و جناب رئیس جمهور 
باید از خیلی وقت پیش این گفته ها را به عملیات اجرایی 
لااقل  است  افزا شده  درد  که کرونا،  امروز  تا  رساندند  می 
در بحث مسکن دچار التهابی چنین نباشیم. بگذریم اما 
یادمان باشد که با مردم به رسم منع و به کلام ممنوعیت 
نباید سخن گفت. این جواب نمی گیرد بلکه باید به زبان 
دعوت سخن گفت و از رفعت مواسات و همدلی گفت که 

می تواند بن بست ها را بشکند.

0915 باسلام مدیرکل محترم بنیادمسکن انقلاب اسلامی استان! 
نوغاب درمیان یک شهراست نه یک روستا از اینکه حریم جاده 
اند وبرای  نوغاب ورودی شهرک نوغاب واگذار وبفروش رسانده 
و  مندیم  اند گلایه  آورده  بوجود  مشکلاتی  ماشهروندان  تمام 
خواستارپیگیری موضوع هستیم باتشکر شهروندان نوغاب درمیان

 
0936 مسولان محترم اگر محدوده اطراف باغ شوکت آباد مانند بند 
امیرشاه و منطقه چهارده فروخته نشده است لطفأ طرح گردشگری 

آنرا که توسط معاونت استانداری مطرح شده را  تصویب فرمایید
 

0930 سلام می خواستم بگم اگربخاطر کرونا برداشت آب از خیابان 
نیلوفر وظفر غیربهداشتی وغدغن شده ومدتی است بسته شده آیا 
مردمی که برای بر داشت آب میرن بند دره اونجا بهداشتی وضد 

کروناست .

0915 با سلام و تشکر از شما که مشکلات استان را پیگیری می 
کنید نتیجه برخورد با عوامل خشکاندن درختان پادگان به کجا 

رسیده است

0915 دست مریزاد به شهرداری و عملکرد شهردار که بسیاری از 
طرحهای میراث فرهنگی درسطح شهر انجام داده واخیرأ پروژه 
دیواریخی را اجرایی نموده با توجه به بی توجهی متولیان امر 
جهت داشتن خلاقیت و احساس مسوولیت برای محله اکبریه 
لذا از شهرداری برای استفاده همشهریان و گردشگران درخواست 

برنامه ریزی و تدبیر اساسی داریم
 

0990 باسلام خدمت پرسنل زحمت کش روزنامه مردمی امروز خراسان 
جنوبی. همسر و فرزندانم  را بعد از سه ماه خانه نشینی  به آبشار چهارده 
بردم که روحیه شان عوض شود . در کمال تعجب دیدم که نوشته اند . 
منطقه اختصاصی . ورود ممنوع . و راه را بسته اند .جمعی از همشهریان 
آنجا شاکی بودند و می گفتند یک نفر آمده و روستا را خریده . حرف 
عجیبی شنیدم که می گفتند خانه مردم روستا را هم خریده . پکر شدم 
. مگر میشود کوه و آبشار که موهبت خدایی است را  اختصاصی کنند? 
مردم مظلوم و کویر نشین بیرجند  چه دلخوشی دارند ? کجا بروند? 
مسئولین محترم . شما را به خدا جلوی  یکه تازی و منفعت طلبی اینها  

را بگیرید . دل مردم خون شده . به کجا  پناه ببریم .

پاسخ شهرداری
بنا براعلام معاون خدمات شهری شهرداری در خصوص نصب 
تابلوی نام ونشان برای کوچه های اکبریه و اصلاح مسیر ورود و 
خروج اکبریه به بلوار 15 خرداد به استحضار می رساند در خصوص 
نامگذاری کوچه های اکبریه موارد پیشنهادی قبلا در کمیسیون 
مربوطه اعلام گردیده و در خصوص مسیر ورود و خروج اکبریه 
نیز با توجه به طراحی محدوده اکبریه در حوزه اداره برنامه ریزی  
و نظارت عمران، پیش بینی لازم انجام و ضمن هماهنگی با 
حوزه ترافیک به عمل آمده که ان شاا... پس از تهیه زیرساخت 
های لازم و تایید طرح نسبت به اجرایی شدن موضوع اقدام 

خواهد شد.
ارتباطات و امور بین الملل شهرداری بیرجند

معـاون سیاسـی، اجتماعـی و امنیتـی اسـتاندار 
خراسـان جنوبـی گفـت: در بحث بازگشـایی مدارس 
اعتمـاد سـازی و اقنـاع دانـش آمـوزان بـا اطـلاع 
رسـانی به موقع، ملموس شـدن و تشـریح فعالیت 
هـا در دو بعـد سـخت افـزاری و نرم افـزاری ضروری 
اسـت.ناصر خـوش خبـر، روز گذشـته در دومیـن 
نشسـت شـورای آمـوزش و پـرورش اسـتان، کـه در 
سـالن شـهید ماژانـی اسـتانداری؛ برگزار شـد، اظهار 
کـرد: کسـب آمادگـی هـم اسـتانی هـا بـرای زندگی 
کـردن در کنـار کرونا نیازمند فرهنگ سـازی و اطلاع 
رسـانی دقیـق و هنرمندانـه اسـت.وی بـا بیـان این 
کـه مـا در شـرایط کرونایـی که پشـت سـر گذاشـته 
ایـم قریـب 4 ماه آن دانـش آمـوزان در کلاس درس 
حضـور نداشـته اند، تصریح کرد: ایـن موضوع برنامه 
هـا و فعالیـت هـا ی آمـوزش و پرورش را در اسـتان  
تحـت تأثیـر قـرار داد .معـاون سیاسـی، اجتماعـی 
و امنیتـی اسـتانداری خراسـان جنوبـی با اشـاره به 
فـراز و فـرود هـای عملکرد ویـروس کرونا در اسـتان 
و تأثیـر آن بر کلیه برنامـه ها، فعالیت ها و خدمات 
، عنـوان کـرد: در راسـتای اقناع سـازی با هدف جلب 
همـکاری خانـواده هـا با آمـوزش و پرورش در سـال 
تحصیلـی جدیـد بایـد از هم اکنـون با برنامـه های 
متنوع و تولید محتوا اقدام شـود.این مقام مسـئول 
تجهیـز مـدارس بـه مـواد ضـد عفونـی کننـده و گند 
زدا، احصـای فعالیـت هـا، برگـزاری مانور بازگشـایی 
مـدارس بـرای اعتمـاد سـازی  را ضـروری دانسـت 

و افـزود: موتـور محرکـه توسـعه اسـتان؛ آمـوزش و 
پـرورش اسـت.وی، بـر بسـیج تمامـی امکانـات و 
مشـارکت دسـتگاه هـای ذیربـط بـرای رفـع نقایص 
فضـای مجـازی تأکیـد کـرد و یـاد آور شـد: تـلاش 
شـورای آمـوزش و پـرورش اسـتان، رفـع موانع سـد 
راه توسـعه فراینـد تعلیـم و تربیت اسـتان در کوتاه 
تریـن زمان ممکن اسـت.خوش خبـر از طرح آجر به 
آجـر به عنوان طرحـی خیر پرور یاد کـرد و گفت: لازم 
اسـت این طرح در اسـتان به صورت پایلوت در یکی 
از حـوزه هـا مختلـف اجتماعی اجرایی شـده و پس 

از جمـع آوری نتایـج حاصلـه به کل اسـتان تعمیم 
داده شـود. وی، از معلمان خراسـان جنوبی به عنوان 
سـرمایه هـای ارزشـمند جامعـه یاد کـرد کـه ایمان، 
اخلاص،صداقـت، پشـتکار و همـت والایشـان زبان 
زد خـاص و عام اسـت.معاون سیاسـی، اجتماعی و 
امنیتی اسـتاندار خراسـان جنوبی، تأکید کرد: اجرای 
دقیـق سـند تحـول نیازمنـد نظـارت، رصـد و پایش 

مسـتمر فعالیـت هـا و برنامه ها اسـت.
کلاس هـای درس در سـال تحصیلـی جدیـد با توجه 
به شیوع کرونا در نقاط مختلف براساس رنگبندیهای 

تعییـن شـده، بـه صـورت حضـوری، غیرحضـوری و 
مجـازی متفـاوت خواهـد بود.واقعـی با بیـان اینکه 
مـدارس از 15 شـهریورماه بازگشـایی می شـود گفـت: 
سـال تحصیلـی جدیـد در زمـان مقـرر آغـاز می شـود 
و دو موضـوع بـرای بازگشـایی مـدارس مطـرح شـده 
اسـت. وی با اشـاره به اینکه در صورت وجود شـرایط 
عـادی، مـدارس به صورت حضـوری دایـر خواهد بود، 
افـزود: در صـورت تـداوم بحـران کرونـا، برنامه هـای 
دقیـق تـری طراحـی شـده کـه بـا توجـه بـه تجـارب 
اخیـر آمـوزش مجـازی، شـبکه شـاد و آموزش هـای 
تلویزیونـی از روش ترکیبی برای آموزش دانش آموزان 
اسـتفاده خواهیم کرد.وی گفت: پیش بینی شـده در 
شـهر های با وضعیت سفید و شـرایط عادی کلاس ها 
بـه صـورت حضـوری، مناطـق بـا وضعیـت زرد نیمه 
فعـال و آمـوزش 3 روز در هفتـه و بـه صورت ترکیبی 
و در مناطـق بـا وضعیـت قرمـز آمـوزش بـه صـورت 
غیـر حضـوری باشـد.واقعی از احتمـال شـروع سـال 
تحصیلـی جدید از اول شـهریور در اسـتان خبـر داد.در 
این جلسـه سـند تحول بنیادین در سـال جاری با 191 

برنامـه و ۸31 فعالیـت رونمایی شـد.

دبیراجرایی اتاق بازرگانی،صنایع، معادن و کشاورزی 
بیرجند از توزیع ۸0 بسته غذایی و بهداشتی به ارزش 
200 میلیون ریال در روستاهای محروم و مرزی »گل 
نی و ذکری« شهرستان درمیان خبر داد. محرومیت 
روستاهای خراسان جنوبی بر کسی پوشیده نیست . 
مشکلاتی اعم از بی آبی، فقر و خشکسالی که پای 
مشکلاتی اعم از مسائل بهداشتی و بیماری های 
پوستی را به برخی از روستاها مانند ذکری و گل نی 

باز کرده است.
با شیوع کرونا و مشکلات پیرامونی آن به خصوص 
در مناطق محروم این روزها جلوه های بی نظیری از 

همدلی نسبت به نیازمندان را در گوشه و کنار شهرها 
و روستاهای خراسان جنوبی را می توان دید. یکی 
از این جلوه های نوع دوستی را فعالان اقتصادی 
خراسان جنوبی با محوریت اتاق بازرگانی بیرجند در 
روستاهای محروم و مرزی ذکری و گل نی که پیش 
از این مشکلاتی در زمینه بهداشت و معیشت داشته 
اند را رقم زده اند. اقدامی که لبخند توام با امیدواری 
را بر لب روستائیان نشاند. دبیراجرایی اتاق بازرگانی، 
صنایع، معادن و کشاورزی بیرجند در این باره گفت: 
اتاق بازرگانی بیرجند در راستای مسئولیت اجتماعی 
و باورهای دینی و انسانی توان خود را در راستای 

هم افزایی و همیاری عمومی بخش خصوصی برای 
عبور از بحران کرونا در استان به کار گرفته است و از 

هیچ کوششی دریغ نمی کند.
نیاز  به  باتوجه  داد:  ادامه  علیزاده  محمدرضا  سید 
مناطق محروم استان به اقلام بهداشتی و غذایی 
و همچنین شرایط سخت اقتصادی برای برخی از 
خانواده های نیازمند، توزیع اقلام بهداشتی و غذایی 

را در دستور کار قرار داده ایم.
بهداشتی  بسته   ۸0 راستا  این  در  داد:  ادامه  وی 
نی  و گل  ذکری  محروم  روستاهای  در  غذایی  و 
شهرستان درمیان توسط اتاق بازرگانی بیرجند توزیع 

شده است. وی ارزش هر بسته اهدایی را دو میلیون 
و 500 هزار ریال اعلام کرد و افزود: این بسته های 
شامل مواد بهداشتی و مواد غذایی از جمله: چای، 

روغن، ماکارونی، رب و … بوده است.

بیـش از 10 گونـه جدیـد خزنـده در مطالعـات انجام 
شـده اداره کل حفاظـت محیـط زیسـت خراسـان 
جنوبـی شناسـایی شـد.  دیـرکل حفاظـت محیـط 

زیسـت اسـتان با بیان اینکه شناسـایی این تعداد 
گونـه جدیـد خزنـده ، نشـان از تنوع زیسـتی خوب 
اسـتان دارد گفـت : برای انجـام مطالعات وضعیت 
جمعیتـی، پراکنـش و زیسـتگاه های خزنـدگان در 
اسـتان 30 میلیـون تومـان از محل اعتبـارات ملی 
هزینـه شـد. اکبـری بـا اشـاره بـه اینکـه اگرچـه 
وضعیـت خراسـان جنوبـی از نظـر تنـوع زیسـتی 
خـوب اسـت ، امـا جمعیـت خزنـدگان در اسـتان 
وضعیـت مطلوبی ندارد افـزود : علت اصلی کاهش 

جمعیـت خزنـدگان در اسـتان ، تبدیـل و تصـرف 
زیسـتگاه هـا، چرای بـی رویه دام و ترس انسـان از 

خزندگان و کشـتن آنهاسـت. 
 ، اینکـه خراسـان جنوبـی  بـه  اشـاره  بـا  اکبـری 
در  شـاخدار  افعـی  انتشـار  حـوزه  شـرقی ترین 
کشـور اسـت، گفـت : بـا توجـه بـه اینکـه افعـی 
ایرانـی اسـت کـه در  شـاخدار یـک گونـه بومـی 
مقابـل تخریـب زیسـتگاه و فعالیت های انسـانی 
بسـیار آسـیب پذیـر اسـت، بنابرایـن مـورد توجـه 

ویـژه سـازمان حفاظـت محیط زیسـت کشـور قرار 
گرفته اسـت. افعی شـاخدار ایرانـی ، ماری با جثه 
کوچـک اسـت کـه بـر روی سـرش دو زائـده شـاخ 
ماننـد قـرار دارد. مدیر کل حفاظت محیط زیسـت 
اسـتان افـزود : ایـن گونـه در اغلب زیسـتگاه های 
اسـتان زیسـت می کند ، اما بیشـترین تعداد این 
گونـه در منطقـه حفاظـت شـده شاسـکوه قایـن، 
مظفـری در فـردوس، آرک و گرنـگ در شهرسـتان 

خوسـف و منطقـه اسـتند نهبنـدان اسـت.

آموزش ترکیبی در سال تحصیلی جدید در خراسان جنوبی اجرا می شود

آموزش سنتی وصنعتی

۲۰۰میلیون ریال بسته غذایی و بهداشتی در
 »ذکری و گل نی« توزیع شد

شناسایی 1۰ گونه جدید خزنده  در استان
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 طنز امروز

آخر هفتـه!
امیرحسین خوش حال »کولی«

جمعه ی قبلی به همراه عیال

با رفیقانی که بودند اهل حال

رفته بودیم از مسیر طرقبه

داخل باغ رفیقی یک شبه

من شب قبلش به جز کیک و عسل

گوشت را کردم تهیه از محل

همسرم با اندکی غُر صبح زود

گوشت را در مایعی خوابانده بود

ظهر گشت و گوشت را کردم به سیخ

سیخ ها پر گشت از سر تا به بیخ!

منقلی را قبل از آن کردم ردیف

) باشد این یک کار حساس و ظریف (

بعد با کلی تمرکز، بی شتاب

گوشت ها را روی آن کردم کباب

دوستان خوردند با کلی شعف

بهبه و چهچه زدند از هر طرف

یک نفر می گفت: » خیلی عالی است

جای آقای فلانی خالی است «

دیگری هم گفت: » ای یار عزیز

واقعا این گوشت می باشد لذیذ «

مابقیِ گوشت را بعد از غذا

باغبان باغ، یعنی » مش رضا «

جمع کرد و داد تا سگ های باغ

هی خورند آن گوشت ها را داغِ داغ

ناگهان دیدیم یک چیز شگفت

من خفن کف کردم و قلبم گرفت!

کلِّ سگ ها گوشت ها را ناگهان

پس زدند و پارس کردن همزمان!

همسرم پرسید از مشتی رضا:

» این چنین کردند این سگ ها چرا؟ «

دستِ خود را » مش رضا « زد پشت دست

گفت: » چون این گوشت ها گوشت خر است

دردسرهای جا به جا شدن  جسد کرونایی
بیمارستان هنگام تحویل جسد یک زن  اشتباه مسئولان یک 
میانسال به خانواده اش و جا به جا شدن آن با جسد یک بیمار 

کرونایی دردسرهایی را برای دو خانواده به وجود آورد.
به  جوانی  زن  تیر   4 چهارشنبه   6:10 ساعت  ایران،  به گزارش 
کلانتری 109 بهارستان رفت و از بیمارستانی در پایتخت شکایت 
کرد. زن جوان گفت: امروز که برای دفن جسد مادرم به بهشت 
زهرا رفتیم ناگهان متوجه شدیم جسدی که بیمارستان به ما 
تحویل داده است متعلق به یک مرد است. مادرم بیماری قلبی 
به  را  او  شدیم  مجبور  شد.  بد  حالش  قبل  روز  چند  و  داشت 
بیمارستان ببریم و آنجا هم به خاطر وخامت حال مادرم او را 
بستری کردند، اما حالش بدتر شد و در نهایت جان باخت. دکتر 

گفت که مادرم به خاطر ایست قلبی فوت کرده است.
او ادامه داد: صبح امروز جسد را از بیمارستان تحویل گرفتیم 

و برای خاکسپاری به بهشت زهرا بردیم، اما وقتی جسد وارد 
غسالخانه شد، با دیدن جسد متوجه شدیم متعلق به مادرمان 
نیست و بیمارستان اشتباه کرده و جسد زن دیگری را به اشتباه 

به جای جسد مادرم به ما تحویل داده است.

اجساد اشتباهی
با شکایت زن جوان، موضوع به بازپرس کشیک قتل پایتخت 
یازدهم  بازپرس شعبه  به دستور  این خبر  اعلام  با  اعلام شد. 
تحقیق  تیم  شد.  آغاز  تحقیقات  تهران  جنایی  امور  دادسرای 
بلافاصله راهی بیمارستان شده و در بررسی های خود دریافتند 
زن  کرده،  فوت  قلبی  ایست  اثر  بر  میانسال  زن  که  روزی 
است.کادر  کرده  فوت  کرونا  به  ابتلا  خاطر  به  نیز  میانسالی 
سردخانه بیمارستان نیز به اشتباه جسد زن میانسال را به جای 
جنازه کرونایی به خانواده تحویل داده بودند. بدین ترتیب تیم 

تحقیق به سراغ خانواده زن میانسال رفتند.
دفن کرونایی

خانواده این زن در تحقیقات گفتند: زمانی که جسد را تحویل 
دفن  را  آنجا جنازه  در  و  برده  اسلامشهر  به  دفن  برای  گرفتیم 
متوفی  چهره  دیدن  اجازه  دفن کرونا  در  آنجایی که  از  کردیم. 
نمی شود،  برگزار  افراد  این  برای  هم  مراسمی  و  نمی دهند  را 
اجساد  دفن  را هم طبق  نشدیم. جنازه  ماجرا  اصلًا متوجه  ما 
کرونایی در آرامستانی در اسلامشهر دفن کردیم. ما اصلًا متوجه 
زن  جنازه  نمی کردیم که  تصور  و  بودیم  نشده  جسد  تعویض 
میانسال  زن  اینکه جنازه  به  باتوجه  دفن می کنیم.  را  دیگری 
در اسلامشهر دفن شده بود، بازپرس مصطفی واحدی از شعبه 
یازدهم دادسرای امور جنایی پایتخت پرونده را برای رسیدگی 
در  نیز  پرونده  به  رسیدگی  ارسال کرد.  اسلامشهر  دادسرای  به 

دادسرای اسلامشهر پیگیری خواهد شد.

قاچاق طلا و ارز دو رویکرد جدید
 قاچاقچیان در استان

 دارو و اقلام بهداشتی و برنج بیشترین کشفیات قاچاق کالا را در سه 
ماه گذشته در خراسسان جنوبی به خود اختصاص داده است. دبیر 

کمیسیون مبارزه با قاچاق کالا و ارز استان، ارزش کالای قاچاق کشف 
شده را 11 میلیارد و 238 میلیون تومان اعلام کرد و گفت: این رقم در 

مقایسه مدت مشابه پارسال 8 درصد کاهش داشته است.

دبیری افزود : 555 پرونده به ارزش زیر 100 میلیون تومان و 18 پرونده 
بالای 100 میلیون تومان در این مدت تشکیل شد که دارو و اقلام 
بهداشتی و برنج بیشترین پرونده را به خود اختصاص داد. وی گفت 
: قاچاق دارو و اقلام بهداشتی 551 درصد و برنج 167 درصد افزایش 
و در مقابل فراورده های نفتی 88 درصد، کیف و کفش 163 درصد، 
تجهیزات ماهواره 56 درصد، سیگار 74 درصد، پوشاک 56 درصد، لوازم 
بهداشتی 78 درصد، لوازم خانگی 95 درصد و مواد خوراکی 22 درصد 
کاهش داشته است. دبیر کمیسیون مبارزه با قاچاق کالا و ارز استان، 
قاچاق طلا و دلار را بعنوان رویکرد جدید قاچاقچیان با توجه به افزایش 
بهاء آن اعلام کرد و گفت: در این خصوص 2 پرونده سنگین در سه ماه 
گذشته در استان تشکیل شد. دبیری با اشاره به شکل گیری پلیس 
اقتصادی در استان  اظهار امیدواری کرد با ایجاد آن، مقابله با قاچاق 

کالا در کنار تلاش سایر دست اندرکاران شتاب بیشتری گیرد.

تعرض دو پسر به دختر ۱۶ ساله در مهمانی
جمعه گذشته زن جوانی به همراه دختر 16 ساله اش به پلیس مراجعه 

کرد و راز جنایت سیاهی را برملا کرد.
به گزارش ایران، دختر نوجوان در تحقیقات گفت: دو سال قبل در 
مسیر باشگاه ورزشی با دختری به  نام سحر آشنا و دوست شدم. 
شامگاه پنجشنبه او مرا به یک میهمانی در خانه دوستش دعوت 
کرد. آن شب مادرم مرا به محل میهمانی رساند اما چون می دانستم 
که به غیر از سحر دوستانش هم داخل خانه هستند و نمی خواستم 
مادرم از این ماجرا با خبر شود به مادرم گفتم میهمانی دخترانه 
است. بعد از رفتن مادرم وارد خانه شدم به غیر از سحر، دو پسر 
آنها به من نوشیدنی  ادامه داد:  او  بودند.  جوان هم داخل خانه 
تعارف کردند و من هم آن را خوردم، اما دقایقی بعد حالم بد شد 
و سحر هم آنجا را ترک کرد. من بی هوش شدم و بعد از اینکه به 
هوش آمدم متوجه شدم آن دو پسر به من تعرض کرده اند. ابتدا به 
مادرم زنگ زدم و گفتم حالم بد است. آن شب حرفی از آن ماجرای 
تلخ نزدم اما فردای آن روز موضوع را برای مادرم تعریف کردم. با 
شکایت این دختر، بازپرس جنایی دستور بازداشت دو پسر جوان 

و سحر را صادر کرد. 

دردسرهای جا به جا شدن جسد کرونایی

ســالروز شــهادت شــهید مهــدی الیاســی 
نــژاد را گرامــی مــی داریــم . 

خوانندگان عزیز می توانند نظرات و پیشنهادات 
خود را در مورد مطالب این صفحه با ذکر تیتر 
مطلب به شماره 30007۶5000999۶ پیامک 

یا به شماره 09382220770  تلگرام نمایند.
@emroozkhj :آدرس کانال روزنامه

قاچاق طلا و ارز دو رویکرد جدید قاچاقچیان دراستان حوادث

شیرینی کشمشی 
غ: 2 عدد متوسط، پودر قند: 200گرم، روغن جامد: 100گرم، روغن مایع: 10  مواد لازم:تخم مر

گرم، وانیل: 4/1 قاشق چایخوری،آرد: 150 گرم، کشمش: حدود 80 تا 100گرم
طرز تهیه و دستور پخت:1. ابتدا پودر قند یا پودر شکر را به همراه روغن جامد و روغن مایع 
در ظرف هم زن می ریزیم و حدود 3 تا 4 دقیقه با هم زن می زنیم تا کاملا مخلوط و به رنگ 
با دور کند هم زن و  باید توجه داشته باشید که وقتی مواد خشک هستند  سفید تبدیل شود. 
وقتی کمی مخلوط روغن و پودر قند مخلوط شدند و از خشکی درآمدند با دور تند هم می زنیم. 
غ ها را دانه دانه به مواد اضافه می کنید و حدود 30 ثانیه برای  بعد از سفید شدن مواد، تخم مر
هر کدام زمان می دهیم. 2. وانیل هایی که اصولا در بازار موجود است به دو صورت وانیل های 
خالص و وانیل های شکری است که اگر از وانیل های شکری در این شیرینی استفاده می کنید 
حتما اندازه آن را دو برابر کنید در غیر این صورت نباید از وانیل بیشتری استفاده کنید چون باعث 
تلخی شیرینی می شود. 3. می توانید اول از همه پودر قند را به همراه روغن جامد و سپس روغن 
مایع در داخل کاسه هم زن ریخته و هم بزنید، البته نیاز نیست حتما از پودر قند استفاده کنید. 
می توانید از پودر شکر که تفاوتی چندانی هم با یکدیگر ندارند اضافه کنید. 4. حدود 4 دقیقه 
موادی را که در داخل کاسه هم زن ریختید هم می زنید تا به صورت تمام این مواد با یکدیگر 
مخلوط شوند و رنگی مانند سفید به خود بگیرند. 5. آرد را زمانی به مواد اضافه خواهیدکرد که 
غ بعدی ما مخلوط و درهم شده باشد، پس از این مرحله با دور آرام هم زن آرد را اضافه  تخم مر
می کنید که فقط در حدی باشد مواد با یکدیگر مخلوط شوند و سپس کشمش ها را به آرد اضافه 
می کنیم و آن را با قاشق هم می زنیدسس. 6. بعد از اضافه کردن مقدار دلخواه کشمش آن را بر 
روی سینی فر می گذاریم و از افزودن روغن به سینی فر یا کاغذ پرهیز  کنید. 7. سپس مواد را با 
فاصله مناسب روی سینی قرار می دهید و داخل فر از پیش روشن شده با حرارت 20 درجه قرار 

می دهید. 8. یک ربع زمان می برد تا شیرینی آماده شود.

آگهی استخدام شرکت بیمه آرمان/ آگهی استخدام شرکت 
در  جنرال  نمایندگی  اعطای  پارس/   زرین  مروارید  پخش 
شرکت بیمه سامان )ستاد مرکزی(/ استخدام ۶ ردیف شغلی 

در شرکت نفیس صنعت نیکان در اصفهان  و...
شرح در سایت روزنامه امروز خراسان جنوبی

هنر در خانه 

آگهی استخدامی

www.birjandemrooz.com

 مشکلات اصلی مردم فدای مسائل فرعی نشود
در  خوسف  و  درمیان  بیرجند،  مردم  نماینده 
مجلس:با اشاره به مشکلات معیشت و اقتصادی 
در جامعه کنونی گفت: مسائل اصلی و مشکلات 

مردم نباید فدای مسائل فرعی شود.
اداری  شورای  در  اسفزار«  خسروی  »حسین 
شهرستان خوسف، با بیان اینکه همه دنیا خیال 
می کردند ارزش، توسعه و پیشرفت در غرب است، 
مشخص  بیماری کرونا  جریان  در  داشت:  اظهار 
شد که غرب سراب است. نماینده مردم شهرستان 

های بیرجند، درمیان و خوسف در مجلس شورای 
اسلامی تصریح کرد: ما در ایران بر خلاف آمریکا از 
مرده شخص کرونایی هم نمی گذریم و روحانیون 
و طلبه های زیادی در راستای انجام وظایف دینی 
و مبارزه با کرونا ایثارگری و بیش از همه سرمایه 
گذاری کرده اند که بسیار ازشمند است. وی با اشاره 
به مشکلات معیشت و اقتصادی در جامعه کنونی 
گفت: مسائل اصلی و مشکلات مردم نباید فدای 

مسائل فرعی شود.
نماینده مردم شهرستان های بیرجند، درمیان و 

در  بیان کرد:  خوسف در مجلس شورای اسلامی 
حاشیه بیماری کرونا مشکلات اقتصادی زیادی 
ایران  ایجاد و درآمد نفتی ما به صفر رسید ولی 
توانست بیخ گوش آمریکا بنزین خود را عرضه کند. 
خسروی اسفزار گفت: به عنوان یک  خدمتگزار از 
مردم و مسئولان خوسف تقاضا دارم وحدت قلوب 
و یکدلی را با وجود تمامی سلائق مختلف داشته 

باشند تا توسعه خوسف محقق شود.
وی با بیان اینکه تمامی پسرفت های ایران از عمل 
نکردن به فرمایشات رهبری نشات گرفته است، 

گفت: اگر به فرمایشات رهبری عمل می کردیم 
مشکلات  سایر  و  برجام  خصوص  در  مشکلاتی 
مسئولان  اینکه  بر  تاکید  با  وی   داشتیم.  نمی 
باید تضارب افکار داشته باشند، گفت: از مسئولان 
خوسف می خواهم برای توسعه خوسف؛ در مسائل 

اخلاقی وحدت و یکدلی را تبلیغ کنند.

 مشکلات اصلی مردم فدای مسائل فرعی نشود
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در حالیکــه کارشناســان بهداشــتی می گوینــد اســتفاده از ماســک و 
رعایــت فاصلــه اجتماعــی از ضروریــات حضــور در اجتماعــات و خیابــان 
ــی و  ــتگاه های دولت ــوارد در دس ــن م ــه ای ــت ک ــه اس ــا چگون ــت ام اس
ــاً  ــا اص ــر و ی ــی کمت ــل عموم ــل و نق ــایل حم ــر وس ــم ت ــه مه از هم
رعایــت نمی شــود. حمــل و نقــل شــهری یکــی از محــل هــای خطرنــاک 
ــه  ــه اینک ــه ب ــا توج ــرورت دارد ب ــت و ض ــا اس ــاری کرون ــیوع بیم در ش
فاصلــه اجتماعــی یــک اصــل در کاهــش ابتــا بــه کوویــد ۱۹ اســت ایــن 
ــاوگان  ــی ن ــی شــود. یعن ــت و اجرای ــر در اتوبوس هــای شــهری رعای ام
اتوبوســرانی بــا حداکثــر ظرفیــت بــه کار گرفتــه شــود تــا خطــر شــیوع 
کرونــا بــه حداقــل برســد. موضوعــی کــه بــه آن کمتــر توجــه می شــود و 
در ســاعات پیــک تــردد، اتوبــوس هــا همچــون قبــل از کرونــا شــلوغ و 
بــه اصطــاح جایــی بــرای ســوزن انداختــن نیســت. بــا گشــت و گــذاری 
ــد  و  ــی در ســطح شــهر بیرجن ــوس ران ــاه در برخــی از خطــوط اتوب کوت
ــل لمــس اســت کــه  ــوس براحتــی قاب ــد اتوب ــا چن ســوار شــدن یــک ی
تعــداد زیــادی از مســافران ایــن وســیله نقلیــه عمومــی بــدون رعایــت 
ــزات  ــایر تجهی ــک و س ــدون ماس ــتی و ب ــه بهداش ــکات اولی ــی ن حت
بهداشــتی در حــال ســوار شــدن بــه اتوبــوس هایــی هســتند کــه کافــی 
اســت فقــط یــک نفــر در ایــن بیــن مبتــا باشــد و چنــد نفــر دیگــر را 

هــم مبتــا کنــد .

بیخیالی مردم نسبت به کرونا
وقتی ماسک زده و با دستکش  وارد اتوبوس می شوی و روی صندلی می 
نشینی تا رفتار مردم را گزارش کنی آنچه بیشتر آزار دهنده است بیخیالی 
مردم و عدم توجه آنها به شیوع بیماری کرونا و خطر مبتا شدن در چنین 
محیط های عمومی است که می توانی از نوع رفتار مردم براحتی به آن 
پی ببری. وقتی از دختر جوانی که در ایستگاه میدان امام  وارد اتوبوس 
خط توحید  می شودمی پرسم چرا از ماسک استفاده نکرده، خیلی صریح 
پاسخ می دهد: ای بابا اگر قرار بود کرونا بگیریم تاالان گرفته بودیم و خدا 
رو شکر کسی از اطرافیان ما تاکنون  مبتا نشده و ما هم ان شاا... مبتا 

نخواهیم شد.

با زدن ماسک احساس خفگی به من دست می دهد 
یکی دیگر از شهروندان بیرجندی که حدودا  ۶۰ ساله به نظر می رسید هم با 
همین وضعیت بدون ماسک و دستکش وارد اتوبوس شد و بعد از زدن کارت 
کنار من روی صندلی جلو نشست؛اندکی  بعد از حرکت اتوبوس که حالش  
جا آمد از او پرسیدم مادر چرا با این شرایط سنی بدون ماسک وارد اتوبوس 
شده اید ؟  که در پاسخ به من با خنده ای که بر لبانش نقش بسته بود و حرفم 
را تایید می کرد،گفت:   وقتی ماسک می زنم احساس خفگی به من دست 
می دهد و چون زیاد از اتوبوس استفاده نمی کنم با خودم گفتم گوشه چادرم 

را جلوی دهانم خواهم گرفت .

آقایان بیخیال تر از  خانم ها در استفاده از ماسک 
هر چند در این بین بودند شهروندانی که هم ماسک زده و هم دستکش 
بدست وارد اتوبوس میشدند و حتی خانم هایی بودند که از داخل کیف شان 
اسپری ضد عفونی کننده دست در می آورند و بعد از زدن کارت از آن استفاده 
می کردند ولی با همین وجود جمعیت زیادی از مسافران بخصوص آقایان 
بدون ماسک وارد اتوبوسی می شدند که تقریبا تمام صندلی های آن پر شده 

بود و جایی برای نشستن نبود . 

گرانی تاکسی و  شلوغی اتوبوس ها 
کمی جلوتر از اتوبوس پیاده می شوم و در یکی از ایستگاه ها روی صندلی 
می نشینم و با یکی از شهروندان بیرجندی که از مهرشهر روزی دوبار بخاطر 
کارش اتوبوس سوار می شود به گفت و نشستم:من هر روز با اتوبوس تردد 
می کنم چرا که هزینه تاکسی بسیار گران شده است. او ادامه داد: من هر روز 
از ماسک استفاده می کنم ولی چون تعداد زیادی از مسافران بدون ماسک 
وارد اتوبوس می شوند و گاها برخی عطسه و یا سرفه هم می کنند همیشه 

ترس دارم که نکند من هم روزی بخاطر این رفت و آمدها مبتا شوم.

رانندگان و فروشندگان کارت بلیط هم بیخیال کرونا
در این بین با اندکی دقت در رفتار رانندگان اتوبوس های بین شهری  هم 
همین شرایط را می توان دید چرا که برخی از آنها دستکش و ماسک داشتند 
و برخی که به نظر تعدادشان کم هم نبود هیچ تجهیزاتی به همراه نداشتند و 
گاها برخی از آنها با همین دستان آلوده در وسط مسیر چایی هم می خوردند 
. هم چنین اکثر فروشندگان کارت اتوبوس هم هیچ وسیله حفاظت شخصی 
با خودشان نداشتند که این به نظر با توجه به حجم مراجعات روزانه می تواند 
خطرساز باشد و امکان ابتا را بالا ببرد . یکی از فروشندگان کارت اتوبوس در 
یکی از ایستگاه های سطح شهر که ماسک نزده بود به خبرنگار ما گفت:اکثر 
کیوسک های فروش کارت ، وسیله مناسب سرمایشی ندارند و  من با خودم 

ماسک دارم ولی بخاطر گرمای هوا استفاده نمی کنم .

استفاده تنها ۲۰ درصد مسافران از ماسک
هر چند این روزها تاکید مسئولان برای پیشگیری از ابتا به کرونا، زدن 

ماسک و رعایت فاصله اجتماعی است اما تصاویر این روزهای وضعیت 
حمل و نقل عمومی شامل اتوبوس ها و تا کسی های مرکز استان نشان می 
دهد کمتر از ۲۰ درصد مردم از ماسک استفاده می کنند که امید می رود با 
اجباری شدن استفاده از ماسک در اماکن عمومی از ۱۵ تیرماه شرایط کمی 
تغییر کند و مردم حساسیت بیشتری نسبت به کرونا و عواقب آن داشته 
باشند . رئیس سازمان حمل و نقل بار و مسافر شهرداری بیرجند در گفت وگو 
با خبرنگار ما با تایید این مطلب که تنها ۲۰ درصد مسافران ناوگان عمومی 
شهر از ماسک استفاده می کنند،  گفت: خود مردم باید نکات بهداشتی را 
رعایت کنند و نمی توان کسی را به زور وادار به زدن ماسک کرد. غامپور با 
اشاره به برخی اقدامات این مجموعه در پیشگیری از کروناگفت:ضد عفونی 
کردن شبانه اتوبوس ها و هم چنین فراهم کردن شرایط برای ضد عفونی 
کردن آنها بین ساعت ۱۰ تا ۱۱ هر روز از جمله این اقدامات بوده است ولی با 
توجه به اینکه در اتوبوس های جدید امکان باز کردن پنجره ها وجود ندارد و 
کولر هم با باز کردن پنجره ها جواب نمی دهد  توصیه می شود مردم برای 

سامتی خودشان از ماسک استفاده کنند.

کرونا شوخی ندارد 
وی با اشاره به نصب پاکاردهایی در ورودی اتوبوس ها مبنی بر اینکه با ماسک 
وارد شوید،  افزود: این بیماری شوخی بردار نیست و به نظر می رسد تنها ۲۰ درصد 

مسافران ناوگان حمل و نقل عمومی از ماسک استفاده می کنند. 

ضد عفونی ایستگاه های  مکانیزه هر شب 
وی به ضدعفونی کردن ایستگاه های مکانیزه در هر شب اشاره کردو ادامه داد: 
طی هفته های گذشته حجم مسافران ناوگان عمومی که قبل آن ۵ الی ۶ 
هزار نفر در شبانه روز بود به ۱۳ هزار هم رسید که در هفته گذشته با سیر نزولی 
به ۱۱،۱۲ و ۹ هزار نفر رسید . وی گفت:در ۳ ماهه سال جاری  نسبت به ۳ ماهه 

مشابه سال گذشته ۸۰ درصد کاهش مسافر داشته ایم. 

رانندگان ملزم به استفاده از ماسک
وی به الزام رانندگان به استفاده از ماسک اشاره کردو افزود:دو نوبت ماسک بین 
رانندگان توزیع و پروتکل های بهداشتی هم به آنها اباغ شده است و با متخلفان 
هم برخورد می شود. غامپور با بیان اینکه خوشبختانه تاکنون هیچ راننده 
اتوبوسی از بین ۲۰۰ راننده و هیچ راننده تاکسی ای از بین 2هزار راننده آژانس و 
حدود ۷۰۰ راننده تاکسی به کرونا مبتا نشده است، ادامه داد: از ۱۵ تیر ماه زدن 
ماسک در اماکن عمومی اجباری می شود که نحوه اجرای این دستورالعمل ها 
از سوی ستاد کرونای استان اباغ خواهد شد . وی در این باره گفت: قصد داریم 
الزامی شدن استفاده از ماسک هنگام تردد با ناوگان حمل و نقل عمومی را در 
ستاد استانی مقابله با کرونا تصویب کنیم.یدا… غام پور افزود: این موضوع با 
توجه به بسته بودن محیط اتوبوس ها به خصوص اتوبوس های اسکانیا که امکان 

باز کردن پنجره نیز وجود ندارد، ضروری است.

تنها ۲۰ درصد مردم داخل اتوبوس ها از ماســـک  استفاده می کنند

کرونـا ایستـگاه 

عرضه داروخانه ای قطره آهنی که 
دندان های نوزادان را سیاه نمی کند

 اسـتفاده از فرمولاسـیون مبتنـی بر نانـو ذرات قطره 
خوراکـی آهـن را بـه بـازار عرضـه کردنـد کـه سـیاه 

شـدن دندان هـای نـوزادان را در پـی نـدارد.
ــر  ــر ارســان پاشــاپور، مدی ــزارش ایســنا، دکت ــه گ ب
عامــل ایــن شــرکت بــا بیــان اینکــه از اواخــر ســال 
گذشــته بــا تولیــد انبــوه قطــره آهــن لیپیفــر، ایــن 
محصــول را وارد بــازار کردیــم، افــزود: ســیاه شــدن 
دنــدان و مشــکات گوارشــی از جملــه عــوارض 
دلیــل  همیــن  بــه  اســت،  آهــن  مکمل هــای 

والدیــن رغبتــی بــه اســتفاده از ایــن قطره هــا 
نداشــتند؛ ولــی مــا قطــره آهــن بــر پایــه لیپــوزوم 
ــوارش  ــی روی سیســتم گ ــر منف ــه تاثی ســاختیم ک
نــدارد؛ ضمــن آنکــه ســیاه شــدن دنــدان نــوزادان در 

ــت. ــده اس ــذف ش آن ح

گیاهان شادی آوری که
 استرس را دور می کنند

خـوب  طعـم  داشـتن  بـر  عـاوه  گیاهـان  برخـی 
سـرحالتان  و  کـرده  آرام  را  ذهنتـان  دلچسـب  و 
می آورنـد. محمدرضـا حاجـی حیـدری، متخصـص 
خبرنـگاران  اشـگاه  بـا  گفت وگـو  در  سـنتی  طـب 
آور  شـادی  دمنوش هـای  مصـرف  دربـاره  جـوان، 
اظهـار کـرد: گیاهان خـواص متعددی دارنـد که بدن 
می دهنـد  قـرار  تندرسـتی  و  سـامتی  مسـیر  در  را 
ناخوشـی ها و مشـکات  از  بـه درمـان بسـیاری  و 
کمـک می کننـد. بعضـی از ایـن گیاهـان می تواننـد 
احسـاس آرامـش، آسـودگی و خوشـی ایجـاد کنند.
او افـزود: اغلـب گیاهـان دارویـی خـوش عطـر و بـو 
محمـدی  و گل  زبـان  بادرنجبویـه، گل گاو  ماننـد 
اثـرات مفـرح و شـادی آور دارنـد که مصـرف آنها به 

میـزان تعـادل توصیـه می شـود.
حاجـی حیدری با بیـان اینکه از دیدگاه طب سـنتی 
ایـران سـه عضـو اصلـی در بـدن وجـود دارد، تاکیـد 
کـرد: در اصطـاح بـه ایـن ۳ عضـو اعضـای رئیسـه 
گفتـه می شـود کـه شـامل قلب، کبـد و  مغز اسـت. 
حالـت روحـی و روانـی انسـان عمدتـا مربـوط به دو 
عضـو قلـب و مغـز اسـت، بنابرایـن مصـر گیاهانـی 
کـه حالـت شـادی آور دارنـد، باعـث انبسـاط روح و 

برطـرف کـردن ضعـف، کسـالت و افسـردگی در افراد 
خواهـد شـد و عملکـرد قلـب را کـه منشـا حیـات و 

انـرژی اسـت، ارتقـا می دهـد.

از طریق  قلبی  نارسایی  تشخیص 
میکروب های دهان

یـک تحقیـق، میکرواُرگانیـزم هـای موجـود بـر روی 
قلبـی  نارسـایی  تشـخیص  بـه  تواننـد  مـی  زبـان 
کمـک کننـد. بـه گـزارش مهـر، محققـان دریافتنـد 
زبـان بیمـاران مبتـا به نارسـایی قلبی مزمـن کاماً 

متفـاوت از افـراد سـالم بـه نظـر می رسـد.
دکتـر »تیـان هـوی یـوآن«، سرپرسـت تیـم تحقیق 
از دانشـگاه گوآنگـژو چیـن، در ایـن بـاره می گویـد: 
قرمـز  رنـگ  بـه  سـالم  افـراد  عـادی  هـای  »زبـان 
کمرنـگ بـا روکـش سـفید کمرنـگ اسـت. بیمـاران 
مبتـا بـه نارسـایی قلبـی دارای زبان هـای قرمزتر با 
روکش زردرنگ هسـتند و در صورت پیشـرفته بودن 

بیمـاری تغییـرات ظاهـری بیشـتر خواهـد بـود.«
وی در ادامـه تاکیـد می کنـد: »مطالعـه مـا نشـان 
باکتری هـای  عمـده  و  کمیـت  ترکیـب،  می دهـد 
روی زبـان در بیـن افـراد سـالم و بیمـاران نارسـایی 
قلبـی متفـاوت اسـت.« مطالعـه قبلـی نشـان داده 
اسـت کـه میکروارگانیـزم هـای موجود بـر روی زبان 
می تواننـد بیمـاران مبتـا به سـرطان لوزالمعده را از 
بیمـاران سـالم تشـخیص دهند کـه می توانـد راهی 

بـرای تشـخیص سـرطان لوزالمعـده باشـد.

 اخبار علمی

ممانعت از عرضه تخم مرغ های 
بدون نشان  در خراسان جنوبی

مدیرکل دامپزشکی خراسان جنوبی گفت: جهت 
غ های بدون  حفظ سامت مردم از عرضه تخم مر
می شود.  جلوگیری  خراسان جنوبی  در  نشان 
محمد اصغرزاده با اشاره به اینکه از مهمترین 
دامپزشکی حفظ  در حوزه های  ما  دغدغه های 
راستا  این  در  گفت:  است،  مردم  سامت 
اکیپ های نظارتی دامپزشکی خراسان جنوبی در 
همه استان به صورت دو شیفت کار می کنند. 
مدیرکل دامپزشکی خراسان جنوبی اظهار کرد: 
با  غیرمجاز  دامی  محصولات  سازی  معدوم 
تعزیرات  در  پرونده  تشکیل  شخص،  رضایت 
و یا با تشکیل پرونده قضایی در دادستانی ها 
صورت می گیرد. اصغرزاده ادامه داد: تمامی ۱۰ 
تن محصول دامی معدوم شده از ابتدای سال 
و  اشخاص  خود  رضایت  با  خراسان جنوبی  در 
عرضه  محصول  بودن  بهداشتی  غیر  پذیرش 
دامپزشکی  مدیرکل  است.  شده صورت گرفته 
فروش  و  عرضه  از  گفت:  خراسان جنوبی 
غ های بدون نشان که مشخص نیست  تخم مر
راستای  در  نیز  است  تهیه شده  از چه مکانی 
حفظ سامت عموم مردم خودداری می کنیم. 
از  خارج  عرضه  و  قاچاق  زمینه  در  اصغرزاده 
اختاف  کرد:  اظهار  دامی  فرآورده های  چرخه 
با  خراسان جنوبی  در  دامی  قیمت محصولات 
استان های همسایه می تواند زمینه ساز عرضه 
یک  شود که  محصولات  این  چرخه  از  خارج 
اینکه  به  توجه  با  بیان کرد:  وی  است.  آسیب 
غ توسط وسایل نقلیه  گوشت قرمز و گوشت مر
سردخانه دارِ مجوز دار حمل و نقل می شود این 
عرضه خارج از چرخه بیشتر در مورد محصولاتی 
غ رخ می دهد که در این زمینه نیز  چون تخم مر

باید تدبیری اندیشیده شود.

اخبــار
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محمـــد باقـــر قالیبـــاف، رئیـــس مجلـــس در نشســـت مجمـــع نماینـــدگان 
ـــل و  ـــایل حم ـــه وس ـــادی ب ـــد زی ـــا ح ـــوا ت ـــی ه ـــت: آلودگ ـــران گف ـــتان ته اس
نقلـــی و خودروهـــا مربـــوط بـــوده اســـت. اینکـــه برخـــی منشـــأ آلودگی هـــا 
صحبتـــی  می کننـــد،  عنـــوان  ســـیمان  کارخانـــه  و  پالایشـــگاه ها  را 
غیرکارشناســـی اســـت. بنـــده معتقـــدم بـــا برنامه ریـــزی مشـــخص و 

ــهر  ــال آلودگـــی هـــوای شـ مـــدون می توانیـــم طـــی ۶ سـ
ـــت  ـــار باف ـــزار هکت ـــانیم. ۳ ه ـــن برس ـــل ممک ـــه حداق را ب

فرســـوده در شـــهر تهـــران وجـــود دارد، امـــا در طـــول ۷ 
ـــور  ـــا در کل کش ـــت ه ـــن باف ـــد از ای ـــا ۱۳ درص ـــال تنه س

ـــره  ـــاط چه ـــد ارتب ـــز نیازمن ـــر چی ـــش از ه ـــد. بی ـــا ش احی
ـــرر  ـــتیم. مق ـــردم هس ـــا م ـــتقیم ب ـــره و مس ـــه چه ب

ـــه مشـــخص در  ـــک برنام ـــا ی ـــدگان ب شـــد نماین
مســـاجد هـــر منطقـــه بـــا رویکـــرد مســـجد 
ــردم و  ــا مـ ــاط بـ ــت ارتبـ ــوری در جهـ محـ

ـــد. ـــور یابن ـــا حض ـــکلات آنه ـــنیدن مش ش

حجت الاسـلام محمدعلـی ابطحـی، عضـو مجمـع روحانیـون مبـارز در گفتگـوی لایـو اینسـتاگرامی گفـت: شـعار »اصلاح طلـب، اصولگـرا، دیگه 
تمومـه ماجـرا« را آمدنیـوز مطـرح کـرد. اصولگرایـان احتیـاج زیـادی به رأی مـردم برای ورود بـه عرصه قدرت ندارنـد و از راه هایی دیگـر کار خود 
را پیـش می برنـد. عملکـرد برخـی از اصـلاح طلبـان نیـز در پشـت کـردن مـردم بـه صندوق هـای رأی موثر بوده اسـت. حاکمیـت باید بـه گونه ای 
برنامه ریـزی کنـد کـه هـر اعتراضـی، شـکل امنیتی بـه خود نگیرد. هـم اکنون نیز وقـت مذاکره بـا آمریکا و فـردی مانند »ترامپ« نیسـت. نباید 
از یـک اصـلاح طلـب ایـن انتظـار را داشـت کـه تفکراتی که به دنبال »سـقوط حکومت« باشـد را همراهی کنـد. اصلاح طلبی را همانند مشـروطه 
یـک جریـان می دانـم کـه متصـل بـه رهبـران خـود نیسـت. به نظر می رسـد کـه آقـای ا... کـرم نیـز اطلاعـات زیـادی دارد و از آینده خبـر دارد که 
مـا از آنهـا بـی خبـر هسـتیم. آقایـان ضرغامـی و جلیلـی عـزم جـدی بـرای ورود به عرصـه انتخابـات را دارنـد. محمود 
احمـدی نـژاد را خطـری بـرای آینـده نمی بینـم و اساسـا فکـر نمی کنـم ایشـان رئیـس جمهـور شـود. در سـال ۸۴ 
اصـلاح طلبـان بـه خاطر کسـب قـدرت بزرگتریـن »خطای اسـتراتژیک« خـود را انجـام دادند. معتقـدم همچنان 
گفتمـان اصلاحـات از سـوی مـردم خریـدار دارد. واقعیـت امر این اسـت که بخشـی از حاکمیت وجـود جریان 
اصلاحـات را بـر نمی تابد.نبایـد از یـک اصـلاح طلب توقـع »براندازی« داشـت، زیرا یک اصلاح طلـب به دنبال 
اصـلاح کـردن اسـت. رفتـار کسـانی ماننـد احمـدی نـژاد، رئیسـی و بسـیاری از افـراد دیگـر تابعـی از مفهـوم 
اصـلاح طلبی شـده اسـت. شـاید علت اسـتعفای عـارف از شـورایعالی این باشـد کـه تصمیم دارد 
بـرای ریاسـت جمهـوری اقـدام کنـد. اصولگرایان بـرای جریـان اصلاحـات کاندیداهایی 
معرفـی مـی کننـد کـه مـا اسمشـان را هـم نشـنیدیم. یـک زمانـی می گفتنـد کـه امام 
زمـان )عـج( پشـت سـر آقـای احمـدی نـژاد اسـت، شـاید ایـن بـار بگوینـد که شـیطان 
پشـت سـر اوسـت. رئیسـی را کاندیـدای ریاسـت جمهـوری نمی دانـم امـا محسـن رضایـی 
قطعـا بـه عرصـه می آیـد، قالیباف هـم نیم نگاهـی دارد. بعـد از اصلاحات چنین فسـادهایی 
بـا چنیـن ارقامـی بـه وجـود آمـد. علـت آن هـم نگـرش آقـای احمـدی نـژاد در بـدو کار بـود. 

احمـدی نـژاد کـه از قـدرت کنـار رفـت، نتانیاهو گفـت روز عزای من اسـت.

ــده مجلــس دهــم گفــت: یکــی از ویژگی هــای  ــه سیاووشــی نماین طیب
ــودات  ــم موج ــان ه ــد زن ــه معتقدن ــت ک ــن اس ــان ای ــی اصلاح طلب اصل
انســانی اند کــه بــا مــردان آفریــده شــده اند، بنابرایــن بایــد عدالــت بیــن 
ــدم.  ــن را ندی ــان ای ــا متأســفانه مــن در اصلاح طلب آن هــا برقرارشــود، ام
ــی در حــوزه  ــد، ول ــی می بینی ــی شــما در حــوزه سیاســی اصلاح طلب یعن

ــود. حتــی  ــه هــم ب ــه. برخورد هــای غیرمحترمان ــان ن زن
یــک بــار هــم بــه دلیــل فحــش زشــتی کــه از یکــی از 
ــاره موضوعــی  ــده شــنیدم. آن هــم درب مــردان نماین
کــه اصــلا ربطــی بــه او نداشــت بــه هیــأت نظــارت بر 
رفتــار نماینــدگان شــکایت کــردم. الان پنــج مــاه از آن 
شــکایت گذشــته و هیــچ وقــت بــه نتیجــه ای نرســید. 
بقیــه هــم شــکایت داشــتند. بعــد از نطــق آخــر خانــم 
سلحشــوری مــا بــه او گفتیــم از صحــن خــارج شــود. 
دنبالــش راه افتــاده بودنــد و فحــش می دادنــد. یــک 

نفــر می گفــت مــا می بینیــم کــه بعــد از مجلــس، 
سلحشــوری مــی رود آن ور آب و فــلان و بیســار.

به  واکنش  در  خبرگان  مجلس  عضو  هریسی  هاشم زاده  هاشم  آیت الله 
نامه موسوی خوئینی ها نوشت: مساله نامه آقای مـوسـوی خـوئـینی هـا 
به رهبری این روزها جنجال ساز شده است اما اینجا بنا ندارم له یا علیه 
آن موضعی اتخاذ نمایم؛ حفظ نظام به آن نیست که 
به حل مشکلات  بلکه  نماند،  باقی  آن  در  کسی 
مردم و بازگشت آرامش و عزت به زندگی آنان 
است. اگر در جامعه ما فردی گرسنه باشد و با 
گرسنگی سر بر بالین بگذارد، خدا می داند که نه 
من و نه هیچ یک از مسوولان نظام نمی توانیم 
این  بدی  و  خوبی  در  همه  ما  باشیم.  پاسخگو 
نظام سهیم هستیم و از این رو از همه 
بیاییم  که  می کنم  درخواست 
طرحی نو دراندازیم و باور کنیم 
با محکوم کردن چپ و راست 

راه به جایی نمی بریم.

ــدا و  ــه در دوران نخســـت وزیـــری هویـ ــر خارجـ ــیر زاهـــدی وزیـ اردشـ
ـــای  ـــت: تحریم ه ـــوی گف ـــم پهل ـــکا در رژی ـــران در آمری ـــفیر ای ـــن س آخری
ـــی و بشـــری  ـــن بین الملل ـــی قوانی ـــر خـــلاف تمام ـــران ب ـــه ای ـــکا علی آمری
اســـت. مـــن بـــه عنـــوان یـــک ایرانـــی بـــه هموطنـــان خـــودم افتخـــار 
می کنـــم کـــه ســـختی های دوران تحریـــم را بـــه دوش می کشـــند. 
ــار بـــود کـــه بـــرای وطـــن  ــام عیـ ــرال تمـ ــلیمانی یـــک ژنـ ــردار سـ سـ
ــم.  ــاد می کنـ ــرام یـ ــا احتـ ــد از او بـ ــا ابـ ــده تـ ــد و بنـ ــود می جنگیـ خـ
ــته اند و  ــا گذاشـ ــر پـ ــرافت را زیـ ــور شـ ــارج کشـ ــان خـ برخـــی از ایرانیـ
ــی  ــه نظامـ ــران حملـ ــه ایـ ــور بـ ــارج کشـ ــه از خـ ــد کـ ــلاش می کننـ تـ
صـــورت بگیـــرد. ایرانی هایـــی کـــه در خـــارج از کشـــور ایـــن تفکـــرات 

از را دنبـــال می کننـــد را می تـــوان خائـــن نامیـــد. برخـــی 
ـــادری  ـــه وطـــن م ـــگ عیل ـــال جن ـــه دنب ـــه ب ـــرادی ک اف

ــم  ــرائیل«، »رژیـ ــوی »اسـ ـــتند، از سـ ــود هس خـ
ـــوند.  ـــی می ش ـــه مال ـــکا« تغذی ـــعودی« و »آمری س

مـــن از اینکـــه هموطنانـــم بـــه دلیـــل 
تحریم هـــا در فشـــار هســـتند ناراحتـــم 

. تاریـــخ خلیـــج فـــارس مدیـــون 
آمریکایی هـــا  و  اســـت  ایـــران 

خلیـــج  نـــام  نمی تواننـــد 
عربـــی را بـــر آن منطقـــه 

. نـــد ر ا بگذ

سید عباس موسوی ، سخنگوی وزارت امور خارجه در نشست خبری گفت: این موضوع )برنامه همکاری ۲۵ ساله ایران و چین( جدید نیست. 
در سفری که رئیس جمهور چین به ایران داشت توافق شد همکاری های دو کشور جامع و راهبردی است و سندی هم امضا شد. یکی از بندهای 
سند اعلام می کرد باید دو کشور یک سند جامع راهبردی برای همکاری های خود در همه زمینه ها داشته باشند. در سفر سال گذشته ظریف، 
پیش نویس این سند به اطلاع مقامات چینی رسید و بررسی ها انجام و چند بار تبادل شد و اخیرا در داخل کشور پیش نویس 
آن به تصویب رسید. همه گمانه زنی در این خصوص را رد می کنم. هیچ کدام از مفادی که در رسانه ها و افراد مطرح شده 
واقعیت ندارد.براساس نگاه راهبردی با کشورهای دوست و نزدیک تلاش داریم رابطه را درازمدت تعریف کنیم. با بقیه 
کشورها که با ما دارای روابط دوستانه و حسنه هستند براساس احترام و منافع متقابل آماده ایم چنین سندهایی را 
امضا کنیم و با برخی در حال مذاکره در این زمینه هستیم. ابعاد مختلف همکاری های سیاسی و به ویژه اقتصادی در 
این سند است و اگر در دولت های دو کشور این سند نهایی شود می توان آن را منتشر کرد و هیچ چیز ابهام آمیزی ندارد. 
همکاری های راهبردی ایران و چین ممکن است دشمنانی داشته باشد که دست به فضاسازی و تخریب این روابط بزنند. 
این سند افتخارآمیز و به نفع منافع دو کشور است و وقتی منتشر شد همه متوجه جزئیات آن خواهند شد. 
موضوع مرگ قاضی منصوری دارای ابهاماتی است، دولت رومانی علی رغم درخواست ها هنوز شفاف سازی 
صورت نداده است. وزارت خارجه، سفارت ایران، قوه قضاییه و پلیس اینترپل پیگیر این موضوع هستیم و 
درخواست داریم رومانی هر اتفاقی افتاده به ایران رسما و کتبا اعلام کند، تاکنون جز اخبار رسانه ای چیز 
جدیدی را دریافت نکردیم. کماکان خواستار روشن شدن همه ابعاد این قضیه هستیم و از دولت رومانی 

ع وقت ما را در جریان آخرین اطلاعات قرار دهند. و مقامات ذی ربط این کشور تقاضا دارم در اسر

حجت الاســـلام والمســـلمین ســـید ابراهیـــم رییســـی، رئیـــس 
دســـتگاه قضـــا در جلســـه شـــورای عالـــی قـــوه قضاییـــه گفـــت : 
نبایـــد اجـــازه داد هیـــچ کارخانـــه و کارگاهـــی در کشـــور تعطیـــل 
ـــم. مســـئله  ـــوت در ســـال جـــاری کمـــک کنی ـــا ق ـــد ب شـــود. بای
حفـــظ اشـــتغال، رونـــق تولیـــد و جهـــش تولیـــد در دســـتور 
ـــارت  ـــاوت و نظ ـــای قض ـــش ه ـــت. بخ ـــه اس ـــوه قضایی کار ق
ـــچ  ـــف هی ـــه و توق ـــدم وقف ـــد و ع ـــت از تولی ـــئله حمای و مس
ـــتور کار  ـــد در دس ـــه بای ـــت ک ـــروری اس ـــر ض ـــک ام ـــی ی کارگاه
ـــا  ـــا خصوص ـــت ه ـــت قیم ـــرد. وضعی ـــرار بگی ـــه ق ـــوه قضایی ق
ـــل  ـــری قاب ـــکن ام ـــت مس ـــیختگی قیم ـــام گس ـــت لج وضعی
ـــوا  ـــا ســـایر ق ـــاده همـــکاری ب ـــردم نیســـت. آم ـــرای م تحمـــل ب
هســـتیم.باید اقدامـــات جهـــادی و انقلابـــی صـــورت بگیـــرد تـــا 
ـــکن  ـــت مس ـــت قیم ـــود. وضعی ـــته ش ـــردم کاس ـــاری م از گرفت

ـــت. ـــل اس ـــل ح ـــرل قاب ـــارت و کنت ـــا نظ ب

گفتـه می شود
* گفتـه می شـود وکیـل حجـت الاسـلام و المسـلمین 
ناطـق نـوری بـا اشـاره بـه شـکایت ناطـق نـوری از اظهـارات 
حمیـد رسـایی اعـلام کـرده  شـکایت از ایـن فـرد دردادسـرای 
ویـژه روحانیـت تقدیم،دسـتور ثبت وشـعبه رسـیدگی کننده 
تعیین،مراحل تعقیب قضائی نامبرده درحال پیگیری اسـت. 
انصـاری  الاسـلام مجیـد  گفتـه مـی شـود حجـت   *
عضـو مجمـع روحانیـون مبـارز دربـاره نامـه اخیـر موسـوی 
خوئینی هـا اعـلام کـرده که نامـه خوئینی ها، تصمیـم و نظر 
شـخصی او بـوده و هیچ ارتباطی به مجمـع روحانیون مبارز 
نـدارد. وی تصریـح کـرده: بنـده روز گذشـته ایـن نامـه را در 
فضـای مجـازی خوانـدم و آنچه در این نامه نگاشـته شـده، 

نظـر شـخصی او بـوده اسـت.
* گفته می شـود محمدعلی دهقان دهنـوی، معاونت امور 
اقتصـادی وزارت اقتصـاد بـا خطای فاحش خواندن مقایسـه 
اقتصـاد کشـور بـا اقتصادهایـی کـه در معـرض ابرتـورم قـرار 
گرفته انـد، مدعی شـده که اقتصاد کشـور مـا دارای ظرفیتها و 
ویژگیهایـی اسـت که امـکان بـروز ابرتـورم را از آن دور می کند 
کـه از آن جملـه می تـوان بـه سـطح بسـیار پاییـن بدهـی 
خارجـی )نزدیک به صفر(، سـطح غیربحرانی بدهـی داخلی و 
بـاور عمیق اقتصـادی مبنی بر اجتنـاب از اسـتقراض از بانک 
مرکزی و پولی کردن کسـر بودجه در مجموعه اقتصادی دولت 

اشـاره نمود.
* گفتـه مـی شـود محمـود صادقـی، نماینـده مجلس 
دهـم بـا بیـان اینکـه اسـتعفای عـارف از ریاسـت شـورای 
عالـی سیاسـتگذاری اصلاح طلبان از مسـیر متعـارف خود 
طـی نشـده اسـت، اظهـار کـرده: مـن عضـو هیـات رئیسـه 
شـورای عالـی سیاسـتگذرای هسـتم، ولـی هنـوز متنـی از 
اسـتعفای عـارف بـه مـن و سـایر اعضـای هیـات رئیسـه 
و  اسـت  عالـی  شـورای  منتخـب  عـارف  اسـت.  نرسـیده 

اسـتعفا را بایـد بـه همیـن شـورا ارائـه مـی داد.
* گفتـه می شـود محمدعلـی کامفیـروزی بـا رأی قاضی 
شـعبه اول دادگاه انقلاب اسـلامی شـیراز به دو سـال حبس 
تعلیقی محکوم شـد. این وکیل دادگسـتری با شـکایت یک 
سـازمان اطلاعاتـی  به اتهام توهین به رهبـری در خلال یک 
سـخنرانی در جمع دانشـجویان دانشـگاه شـیراز به مناسبت 
سـالروز بزرگداشـت ۱۶ آذر در سـال ۱۳۹۷، بـه دو سـال زندان 
محکـوم شـده اسـت کـه اجـرای ایـن حکـم بـه مـدت پنـج 
سـال بـه حـال تعلیـق درآمـده اسـت و نامبـرده بایـد در این 
۵ سـال، ۶۰ بـار بـه شـیراز سـفر کـرده و خـود را بـه مراجـع 
ذیربـط معرفـی نمایـد. محمدعلی کامفیـروزی که سـابقه ۲ 
دوره نمایندگی مدیران مسـئول در شـورای مرکزی نشـریات 
دانشـگاهی وزارت علوم را دارد، در سـال ۱۳۹۵، از سـخنرانان 
دیـدار رمضانـی رهبـری بـا دانشـجویان بـود و در آنجا ضمن 
انتقـاد از نقـض حقـوق شـهروندی و آزادی هـای سیاسـی-

اجتماعـی در ایران و پرونده سـازی و برخورد های ناشایسـت 
بـا منتقدیـن، گفتـه بود که بـا برخی نظرات رهبـری اختلاف 
نظـر دارد و در انتهـای سـخنرانی خـود از ایشـان پرسـید کـه 
»شـیوه تعامـل با مـن و امثال من چگونه باید باشـد؟« این 
سـخنان کامفیروزی با اسـتقبال رهبری مواجه شد و ایشان 
در پاسـخ بیـان کردند کـه: »مخالف بنده حـرف زدن، اصلا نه 

مواخـذه دارد نـه جرم اسـت.«

به سلحشوری و من در مجلس فحش می دادند

همه در خوبی و بدی این نظام سهیم هستیم

شرافت ندارید؟

هیچ کارخانه ای در کشور نباید تعطیل شود

دولت رومانی باید ایران را در جریان آخرین اطلاعات قرار دهد

نیازمند ارتباط چهره به چهره با مردم هستیم

 اکنون وقت مذاکره با آمریکا و ترامپ نیست
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طرح  قالب  در  جدید  شغل  هزار  سه  ایجاد 
چهار  از  یکی  دستی  صنایع  خوشه های 
تفاهم نامه ای بود که در سفر خردادماه رییس 
جنوبی  خراسان  به  بودجه  و  برنامه  سازمان 
امضا،  از  پس  روز   ۲۰ از  و کمتر  شد  امضا 
عملیاتی شده است. »محمدباقر نوبخت« ۲۲ 
خرداد امسال سومین بار در یک سال و نیم 
گذشته به خراسان جنوبی سفر کرد و امضای 
چهار تفاهم نامه اشتغالزایی و جهش تولید از 
برنامه های این سفر یک روزه بود. او که سفرش 
را از شهرستان طبس در ۲۷۰ کیلومتری مرکز 
استان شروع کرد، پس از افتتاح و کلنگ زنی 
همزمان چند طرح عمرانی پای میز امضای 
جنوبی  خراسان  استانداری  با  تفاهم نامه 
نشست که یکی از آنها در حوزه صنایع دستی 
بود. استاندار خراسان جنوبی یک روز قبل از 
طرح  به  جمهوری  رییس  معاون  اخیر  سفر 
پایلوتی اشاره کرد که اولین بار در سطح کشور 
در خراسان جنوبی عملیاتی می شود و گفت: 
طی تفاهم نامه ای که بین استانداری و سازمان 
برنامه و بودجه کشور منعقد می شود، تعداد سه 
هزار شغل ثابت و پایدار در حوزه صنایع دستی 

استان ایجاد خواهد شد.
تحقق  برای  افزود:  معتمدیان  محمدصادق 
این برنامه، مطالعات وسیعی در سطح استان 
صورت گرفته و با توجه به ظرفیت های استان، 
استان  سطح  در  دستی  صنایع  خوشه های 
شناسایی شدند و جامعه هدف این طرح که 
از حمایت بیمه ای، پرداخت تسهیلات ارزان 
قیمت و کمک های بلاعوض برخوردار خواهند 
را دارند.  افرادی هستند که مهارت لازم  شد، 
وی اظهار داشت: تمامی مراحل چرخه تولید 

صنایع دستی شامل تامین مواد اولیه، فروش 
تولیدات و مهارت آموزی در این طرح پوشش 
داده می شود و در سال جهش تولید، اتفاقات 

خوبی را برای استان رقم خواهد زد.
هزار  سه  ایجاد  برای  تفاهم نامه  این  طبق 
شغل در قالب خوشه های صنایع دستی در 
۱۱ شهرستان و در ۱۱ رسته شغلی به تناسب 
مزیت های هر شهرستان حمایت لازم صورت 
محصولات  چرخه  اساس  این  بر  می گیرد. 
صنایع دستی از آموزش تا تولید، بسته بندی 
و فروش متناسب با ظرفیت های هر منطقه 
تکمیل می شود و پرداخت وام قرض الحسنه ۱۰ 
تا ۱۵ میلیون تومانی و بیمه رایگان یکساله از 

مزایای این طرح است.

آغاز پرداخت تسهیلات به صنعتگران
کمتر از سه هفته پس از امضای تفاهم نامه، 
معاون صنایع دستی اداره کل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی خراسان جنوبی از 
طرح  صنعتگران  به  تسهیلات  پرداخت  آغاز 
حسین  داد.  خبر  دستی  صنایع  خوشه های 
استاندار  تاکید  به  توجه  با  افزود:  عباس زاده 
بر ایجاد سه هزار شغل جدید در قالب طرح 
خوشه های صنایع دستی در سال جهش تولید، 
پس از پیگیری های به عمل آمده و شناسایی 
سه هزار و ۲۵۰ صنعتگر در ۱۱ خوشه صنایع 
شهرستان های  و  روستاها  سطح  در  دستی 
با  افراد  این  به  تسهیلات  پرداخت  استان، 
معرفی به صندوق کارآفرینی امید استان آغاز 

شد.
صنعتگر   ۳۰۰ نخست  گام  در  بیان کرد:  وی 
روستایی در حال تشکیل پرونده در صندوق 

عمده  گفت:  وی  هستند.  امید  کارآفرینی 
رشته های این خوشه ها از رشته های اولویت دار 
و مزیت دار استان خراسان جنوبی انتخاب و 

معرفی شده اند. 
صدور  پروانه تولید

و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  اداره  رییس 
آغاز  از  بیرجند هم  صنایع دستی شهرستان 
دستی  صنایع  خوشه های  از  حمایت  طرح 
از  حمایت  محوریت  با  شهرستان  این  در 
حوله بافی خبر داد. حسنعلی فولادی گفت: در 
این مرحله به یکصد نفر از بانوان روستایی که 
به حرفه حوله بافی مشغول هستند یا در این 
رشته آموزش دیده اند و تاکنون از تسهیلات 
اشتغالزایی استفاده نکرده اند، تسهیلات کم بهره 
به منظور ایجاد کارگاه های تولید اعطا می شود.

حمایت  طرح  از  مرحله  این  در  افزود:  وی 
اعطای  ضمن  دستی  صنایع  خوشه های  از 
تسهیلات به متقاضیان برای آنان پروانه تولید 

انفرادی صنایع دستی نیز صادر می شود.
وی اظهار داشت: امیدواریم با تامین منابع 
از طرف بانک ها بتوانیم از تمامی صنعتگران 
ایجاد  و ضمن  صنایع دستی حمایت کنیم 
زمینه اشتغال پایدار برای صنعتگران، گامی 
و جهش  تحقق شعار سال  در جهت  مثبت 
سنتی  هنرهای  از  حوله بافی  برداریم.  تولید 
اخیر  سال های  در  است که  جنوبی  خراسان 
در برخی روستاهای استان به ویژه روستای 
که  طوری  به  است  یافته  خراشاد گسترش 
در خانه هر کدام از اهالی این روستا وسایل 

حوله بافی یافت می شود.
سال  خراشاد  روستای  )توبافی(  حوله بافی 
۹۷ در شورای جهانی صنایع  دستی ثبت شد 

و یکی از چهار اثر ثبت جهانی این استان به 
شمار می رود.

ضرورت تدوین سند جامع 
صنایع دستی استان

استاندار خراسان جنوبی بتازگی در دیدار جمعی 
دستی  صنایع  خوشه های  حوزه  فعالان  از 
استان گفت: تدوین سند جامع صنایع دستی 
فرهنگی،  میراث  کل  اداره  ماموریت های  از 
گردشگری و صنایع دستی است که این سند، 
نقشه راهی برای تعیین تکلیف برنامه ها و افق 

برنامه ها در آینده به شمار می رود.
معتمدیان به اقدامات میدانی و بررسی های 
صورت گرفته در زمینه شناسایی ظرفیت های 
استان اشاره کرد و گفت: برآورد اقدامات این 
است که حوزه صنایع دستی به لحاظ تعدد و 
تنوع، علاقمندی مردم به این هنر صنعت و 
گستردگی آن در مناطق مختلف روستایی و 
عشایری، ظرفیت بسیار خوبی است که اگر به 
خوبی پشتیبانی شود، می تواند انتفاع عمومی 

را به همراه داشته باشد.
وی با تاکید بر اینکه صنایع دستی و گردشگری 
از پیشران های توسعه استان به شمار می روند 
برای  شد  سبب  مهم  دلیل  همین  افزود: 
از ظرفیت صنایع دستی در توسعه  استفاده 

استان ریل گذاری هایی صورت گیرد.
تفاهم نامه  گفت:  جنوبی  خراسان  استاندار 
منعقده در سفر اخیر رئیس سازمان برنامه و 
ایجاد  برای  برنامه ریزی  و  استان  به  بودجه 
سه هزار شغل ثابت و پایدار در زمینه صنایع 
دستی یکی از این اقدامات ارزشمند است و 
هنرمندان آموزش دیده که به جهت نداشتن 

سرمایه کافی یا بازار فروش و تأمین مواد اولیه 
نتوانسته اند از هنر خود درآمدی حاصل کنند، 
وی  هستند.  تفاهم نامه  این  هدف  جامعه 
نداشتن بسته بندی مناسب و نشان تجاری 
محصولات را از ایرادات وارده بر حوزه صنایع 
دستی عنوان کرد و گفت: توجه به همین دو 
و  افزوده   ارزش  ایجاد  در  می تواند  موضوع 
فروش بهتر صنایع دستی بسیار مؤثر باشد. 
لازم  آموزشی  دوره های  گذراندن  معتمدیان 
را شرط موفقیت هنرمندان این عرصه خواند 
در  بهتر  نتیجه  حصول  برای  تصریح کرد:  و 
این زمینه باید از ظرفیت دانشگاه و اداره کل 

آموزش فنی و حرفه ای استان استفاده شود.
اینکه  به  اشاره  با  جنوبی  خراسان  استاندار 
جذب  و  جلب  در  مناسب  بسته بندی 
مشتری نقش مهمی دارد، استفاده از برخی 
در  بافی  بوریا  مثل  دستی  صنایع  تولیدات 
تولید بسته های مناسب و بهره گیری از توان 
برای  راهکارهایی  را  متقاضی  سرمایه گذاران 
جبران این کاستی برشمرد. وی افزود: استان در 
برخی محصولات رتبه جهانی دارد اما به علت 
فروش فله ای و بدون نشان آنها، هیچ نامی از 

خراسان جنوبی نیست.
معتمدیان گفت: یکی از نیازهای احصا شده 
در زمینه صنایع دستی استان، نبود بازار فروش 

مناسب است که در راستای رفع این معضل، 
نسبت به احداث بازارچه های دائمی صنایع 
دستی در سطح شهرهای استان اقدام شد و 
تمام تلاش ما بر این است که بخش هایی از 
این بازارچه ها را تا پایان سال به بهره برداری 
هم  را  نمایشگاه ها  در  حضور  وی  برسانیم. 
صنایع  هنرمندان  برای  مغتنمی  فرصت 
دستی عنوان کرد و گفت: امسال باید اداره کل 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
دوره ای  نمایشگاه های  برگزاری  برای  استان 
هنرمندان  که  گونه ای  به  کند  برنامه ریزی 
استان بتوانند حضور پیدا کرده و از ظرفیت 
نمایشگاه های شهرهای مختلف برای فروش 

محصولات خود بهره ببرند.
ســال  در ۲  نیــز  دیگــری  تفاهم نامه هــای 
ــی  ــان جنوب ــتانداری خراس ــن اس ــته بی گذش
ــه  ــی از جمل ــی و حاکمیت ــای عموم و نهاده
ســتاد اجرایــی فرمان حضــرت امــام )ره(، بنیاد 
برکــت، بنیاد مســتضعفان، بســیج ســازندگی، 
کمیتــه امــداد امــام خمینــی )ره(، بنیــاد 
مســکن انقــلاب اســلامی و قــرارگاه ســازندگی 
ــی،  ــرای محرومیت زدای ــا )ص( ب ــم الانبی خات
اشــتغالزایی و ارتقــای حــوزه زیرســاختی ایــن 
ــل  ــه در مراح ــده ک ــا ش ــرزی امض ــتان م اس

ــف اجــرا اســت. مختل

با همت استاندار تفاهمنامه ایجاد 3هزار شغل در حوزه صنایع دستی اجرایی شد

سیاست فدراسیون موتورسواری برنامه خوشه های خرداد
محوری و درآمدزایی است

سرپرست فدراسیون موتورسواری و اتومبیل رانی گفت: سازو 
کار در فدراسیون موتور سواری و اتومبیل رانی بر مبنای نگاه 

درآمدزایی،برنامه محوری و ارزیابی هیئت ها است.
رئیس  انتخاب  مجمع  در  گذشته  روز  صبح  ناظمی  مازیار 
هیأت موتورسواری و اتومبیل رانی خراسان جنوبی گفت: رشته 
موتورسواری و اتومبیل رانی به لحاظ داشته های انسانی رشته ای 
بسیار ثروتمند است. وی افزود: باور من این است که در رشته 
موتورسواری و اتومبیل رانی با ایجاد درآمدهای پایدار و کمک های 
فدراسیون اتفاقات بسیار خوبی برای آن رقم خواهد خورد. . 
سرپرست فدراسیون موتورسواری و اتومبیل رانی بیان کرد: ساز 
و کار ما در فدراسیون نگاه درآمدزایی، برنامه محوری و ارزیابی 
هیأت ها است. ناظمی ادامه داد: هیأت های استانی فدراسیون 
موتورسواری و اتومبیل رانی در کنار مطالبه گری از فدراسیون باید 
برای خود شأن بازوی مشورتی قائل باشند. وی با اشاره به اینکه 
در کنار طرح مشکلات در این رشته توسط هیأت ها باید راهکار نیز 
ارائه دهیم، افزود: باید در کنار منابع موجود، استفاده از تجربیات 
و همکاری همدیگر این رشته را هر سال چند گام به جلو ببریم. 
سرپرست فدراسیون موتورسواری و اتومبیل رانی گفت: هر کاری 
که ما برای جوانان این سرزمین به ویژه در استان هایی چون 
خراسان جنوبی انجام دهیم بسیار ارزشمند، گرانبها و بی شک 

دارای اجر معنوی است.

درخواست از روسای هیأت ها 
برای انتصاب نائب رئیس زن

ناظمی با اشاره به اینکه به توانمندی مدیریتی بانوان بسیار اعتقاد 
داریم، اظهار کرد: از همه روسای هیئت ها درخواست کرده ام که 

یک نائب رئیس زن معرفی کنند.
سرپرست فدراسیون موتورسواری و اتومبیل رانی با تأکید بر اینکه 
فرصت آزمون و خطا نداریم، گفت: در این راستا اگر گذشتگان در 
این رشته کار خوبی را شروع کرده اند ادامه دهید و اشتباهات آنان 
را تصحیح کنید. گفتنی است در این جلسه سامان اکبرپور برای 
چهار سال به عنوان رئیس هیأت موتورسواری و اتومبیل رانی 

خراسان جنوبی انتخاب شد.

منبع : تسنیم

ورزشگاه ۱۵ هزار نفری غدیر بیرجند به عنوان بزرگترین 
مجموعه ورزشی خراسان جنوبی این روز ها بدون استفاده 

مانده و ورزشکاران را همچنان در انتظار گذاشته است.
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان  ساخت ورزشگاه ۱۵ هزار 
نفری غدیر بیرجند از سال ۱۳۸۵ در زمینی به مساحت ۵۲ 
هکتار آغاز شد. ورزشگاهی که قرار بود در مدت سه سال با ۵ 
میلیارد تومان افتتاح شود، بهره برداری اش به دلیل کمبود 
اعتبار از این سال به آن سال موکول شد و سرانجام پس از 
۱۱ سال انتظار در سال ۱۳۹۶ با هزینه ۷۰ میلیارد تومان و با 
حضور مقامات عالی وزارت ورزش و جوانان به بهره برداری 
رسید. برات زاده نائب رئیس هیئت فوتبال خراسان جنوبی 
با اشاره به مجهز بودن این ورزشگاه، گفت: با وجودی که این 
ورزشگاه مجهز و آماده برگزاری بازی های لیگ بر تر است، 
متاسفانه از وجود یک تیم فوتبال قوی محروم هستیم. او  
افزود: چمن ورزشگاه وضعیت خوبی داشت، اما چون کمتر 
از آن استفاده می شود خشک شده است. عزیزی مدیرکل 

ورزش و جوانان خراسان جنوبی نیز اظهار کرد: نگهداری 
ورزشگاه ۱۵ هزار نفری غدیر بیرجند، سالانه ۲۵۰ تا ۳۰۰ 
میلیون تومان هزینه دارد که برای جلوگیری از بلا استفاده 
ماندن این ورزشگاه به دنبال جذب سرمایه گذار و خریداری 
فعال شدن  برای  داد:  ادامه  او  بازیکن  هستیم.  و  تیم 
این ورزشگاه قرار است هیئت های ورزشی استان در این 
مجموعه مستقر شوند تا امکان تمرین ورزش های قهرمانی 
در رشته های فوتبال، دو و میدانی و تیر و کمان برای ورزش 

دوستان فراهم شود.
اگر چه سه سال از بهره برداری ورزشگاه ۱۵ هزار نفری غدیر 
بیرجند می گذرد و تمام امکانات و شرایط حتی برای برگزاری 
مسابقات کشوری در آن فراهم است، اما به نظر می رسد 
مسئولین هنوز برنامه مدون و جامعی برای استفاده صحیح 
از آن ندارند که ضروری است این موضوع در سطح ملی 
پیگیری شود تا با آمدن سرمایه گذار و تیم های صاحب نام، 

این مجموعه ورزشی از حالت رکود خارج شود.

حال ناخوش بزرگترین مجموعه ورزشی استان

با ورزش



مدیرکل نوسازی خراسان جنوبی در دیدار با نماینده مردم در مجلس اعلام کرد:

کمبود 600 کلاس درس در بیرجند
 نماینده مردم بیرجند، درمیان و خوسف در مجلس با 
اشاره به اینکه احتمالا بودجه سال ۹۹ در مجلس بازبینی 
و اصلاح شود، گفت: از جایگاه حقیقی و حقوقی مجلس 
استفاده  مردم  به  خدمت  راستای  در  اسلامی  شورای 

می کنیم.
 »حسین خسروی اسفزار« در دیدار مدیرکل نوسازی، 
توسعه و تجهیز مدارس خراسان جنوبی با تبریک دهه 
کرامت اظهار کرد: کار نمایندگان مردم در مجلس شورای 
اسلامی اجرایی نیست و اعتباراتی در این زمینه ندارد اما 
می توانند مسائل و مشکلات مردم را از مسئولان مربوطه 
پیگیری کنند. نماینده مردم شهرستان های بیرجند، 
درمیان و خوسف در مجلس شورای اسلامی با اشاره به 
اینکه بودجه سال ۹۹ در مجلس شاید بازبینی و اصلاح 
شود، گفت: هنر ما به عنوان نماینده مجلس این است که 
از جایگاه حقیقی و حقوقی مجلس شورای اسلامی در 

راستای خدمت به مردم استفاده کنیم.

وی با بیان اینکه مطالبات مختلف در حوزه آموزش و 
طرح های  اجرای  برای  داد:  ادامه  است،  بسیار  پرورش 
عمرانی آموزش و پرورش در حوزه نوسازی و تجهیز و 
توسعه مدارس امسال ۳۳ هزار میلیارد ریال در سطح کشور 
اختصاص یافته است که باید برای تخصیص و جذب 
سهم بیشتری از این اعتبارات برای استان خراسان جنوبی 
پیگیری های لازم در سطح ملی انجام شود. خسروی 
تاکید کرد: سهم بیشتری از اعتبارات ملی در صورت ارائه 
مدارک و مستندات لازم به استان تخصیص می یابد. 
نماینده مردم شهرستان های بیرجند، درمیان و خوسف 
در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه یکی از انحرافات 
سیاسی کشور این است که گاهی اوقات افراد اگر دیدگاه 
متفاوتی با یکدیگر داشته باشند دود آن در چشم مردم 
می رود، افزود: اکنون مجلس یازدهم به دنبال بهبود و رفع 

دغدغه های اقتصادی و معیشتی مردم است.
مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس خراسان جنوبی 

گفت: در سازمان نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس رسالت 
های مختلفی از جمله احداث، توسعه، مرمت، مقاوم 
بر عهده  را  سازی و استانداردسازی فضاهای آموزشی 
داریم. محمود چاوشان با بیان اینکه خیرین در بحث 
مشارکت های مردمی حضوری توانمند دارند، افزود: حدود 
150 پروژه فعال در سطح خراسان جنوبی طی سال جاری 
در دست احداث داریم که تنها 20 پروژه دولتی هستند و 
مابقی با کمک خیرین ساخته می شوند. وی با اشاره به 
اینکه خیرین هر سال اعتبارات خوبی را به بحث فضاهای 
آموزشی استان اختصاص می دهند، ادامه داد: امسال 
خیرین 24 میلیارد تومان اعتبار برای کمک به فضاهای 
آموزشی خراسان جنوبی در نظر گرفتند که تاکنون 70 
درصد از این اعتبارات تخصیص یافته اند و سالیانه میزان 

اعتبارات خیرین 15 درصد افزایش می یابد.
چاوشان با توجه به اینکه نیروی دفتری در شهرستان 
ها نداریم، گفت: تعداد نیروها کم و حجم پروژه های ما 

بسیار زیاد است و پروژه هایی که شروع کردیم هنوز نا 
تمام هستند و پروژه های مشارکتی ما با خیرین پیشرفت 
خوبی تاکنون داشته اند و به خاطر شیوع ویروس کرونا 
بحث کلنگ زنی کمتر داریم. مدیرکل نوسازی، توسعه و 
تجهیز مدارس خراسان جنوبی بیان کرد: درخواست داریم 
که در بحث اعتبارات ما را ویژه تر نسبت به سال های قبل 
ببینید و به اعتباری بالغ بر 100 میلیارد تومان برای تکمیل 
یکصد و 30 پروژه نیازمند هستیم و امیدواریم امسال 
اعتبارات پروژه های مشارکتی استان افزایش داشته باشد 
تا  شرمنده خیرین نشویم. وی با بیان اینکه یکی از راه 
های نگهداشتن خیرین این است که نیات آنان را برآورده 
کنیم، افزود: برای جلب رضایت خیرین باید به موقع و 
در زمان معین پروژه های مشارکتی را به  بهره برداری 
برسانیم و در صورت به تکمیل پروژه های در دست اجرا 
در استان قطعا در سال های آینده هیچ مشکل آموزشی 

نخواهیم داشت.

چاوشان در ادامه گفت: در سال های گذشته ما به شدت 
مشکل کمبود فضای آموزشی در استان داشتیم اما امروز 
به لطف خداوند و کمک خیرین ما مشکل زیادی در بحث 

فضای آموزشی نداریم.
مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس خراسان جنوبی 
با تاکید بر اینکه مشکل اصلی ما مساکن مهر است، ادامه 
داد: ما در این مناطق به شدت با کمبود فضای آموزشی 
مواجه هستیم و در بیرجند 360 کلاس درس و در حاشیه 

شهر بیرجند 240 کلاس درس کمبود داریم و در مساکن 
مهر با کمبود زمین هم رو به رو هستیم و امیدواریم 
بتوانیم خیرین را به سمت احداث فضای آموزشی در 
این مناطق سوق دهیم. وی در پایان گفت: در خصوص 
موضوعاتی همچون اخذ پروانه و معافیت های مالیاتی 
درخواست داریم تا دستگاه های اجرایی حداقل در پروژه 
های خیرین کمک گر  باشند و در پروژه های خیر نیکوکار  
نمی توانیم که هزینه اخذ پروانه را از آنان درخواست کنیم.
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